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ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ
ΣΙΜΟΥ

Επιστροφή ως 
Αντιπεριφερειάρχης 
Προώθησης Αγροτι-

κών Προϊόντων

ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ
Νέα πρόσωπα, 

νέες πολιτικές και 
νέοι στόχοι για την 

Άρτα

ΔΗΜΗΤΡΗΣ 
ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ 

Σεβασμός στην 
πόλη μας  

(Ανάγνωσμα κυρί-
ως για Αρτινους)

Απόστολος 
Γ. Τόδουλος

Ανοιχτή επιστολή 
στον πρ. Δήμαρχο 

κ. Τσιρογιάννη

ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ ΚΟΙΝΩΝΙΑ ΚΟΙΝΩΝΙΑ

Τι έγινε με τον 
Παπαλέξη στην 

ΠΕΔ Ηπείρου 
τελικά;

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ

ΚΑΛΗ ΦΩΤΙΣΗ

Η φύση που μας προειδοποιεί

Στους ανέμους Στους ανέμους 
της τοξικότηταςτης τοξικότητας

Όλα τα είχε αυτή η εβδομάδα 
για να μας θυμίζει πόσο εύ-
θραυστοι είμαστε απέναντι 
στις δυνάμεις της φύσης, 

την οποία πολλές φορές φροντίζουμε 
να αγνοούμε...: είχαμε σεισμούς, είχα-
με πολλές βροχές, είχαμε ανεμοστρό-
βιλους και ορμητικά ρέματα, πτώσεις 
δέντρων και ... γλυπτών, βοριάδες, νο-
τιάδες, πτώσεις και ανόδους της θερ-
μοκρασίας.
Η φύση, όπως και να το κάνουμε, δεν 
υπολογίζει κρατικές εναλλαγές στην δι-
οίκηση των πραγμάτων, εν ολίγοις δεν 
«σιουράει» ποιός θα είναι απέναντί της 
κάθε φορά. Και έτσι την περίοδο των 
δημαιρεσιών και των αρχαιρεσιών στις 

Περιφέρειες, έδειξε την δύναμή της, 
αλλά και ένα σημαντικό μήνυμα: ότι οι 
επόμενες δημοτικές και περιφερειακές 
αρχές, πρέπει εκτός από την καθημερι-
νότητα του πολίτη να συνυπολογίσουν 
και μια άλλη παράμετρο, την κλιματική 
αλλαγή και όσα αυτή θα επιφέρει στις 
τοπικές μας κοινωνίες.
Να σημειώσουμε ότι η Δυτική Ελλάδα 
και η Ήπειρος, είναι φημισμένη για τις 
βροχοπτώσεις της και για τον καιρό 
της, ο οποίος είναι σε μεγάλο βαθμό 

και ο ζωοδότης της. Τα ποτάμια μας, 
η πλούσια βλάστηση, ο πλούτος της, 
είναι αποτέλεσμα της κλιματολογικής 
της υπεροχής.
Είναι βέβαιο ότι η φύση θα βρει τον 
βηματισμό της, ο άνθρωπος θα μπορέ-
σει να προσαρμοστεί, χωρίς αυτό όμως 
να σημαίνει ότι θα είναι τα πράγματα 
όπως εμείς και οι προηγούμενες γενιές 
από εμάς τα γνώριζαν.
Είναι λοιπόν αναμενόμενο ότι πρέπει 
να επιμείνουμε στα ζητήματα της πρό-

ληψης και της πολιτικής προστασίας, 
έτσι ώστε να δημιουργηθούν εκείνες οι 
συνθήκες της προστασίας του ανθρώ-
πινου και φυσικού περιβάλλοντος στην 
εύανδρο Ήπειρό μας... Γιατί σε διαφο-
ρετική περίπτωση, αν αγνοήσουμε τις 
προειδοποιήσεις κάποιοι σίγουρα θα 
χάσουν τον ύπνο τους ...

Θα μπορέσει να την αντέξει αυτού του είδους την 
τοξικότητα η πόλη μας... Η αλήθεια είναι ότι συντη-
ρείται σε μεγάλο βαθμό από ετεροδημότες, που αγα-
πούν την Άρτα (αλλά δεν συμπαθούν τους κατοίκους 
της), που τρέφονται σε μεγάλο βαθμό αυτό αυτήν την 
ένταση και αισθάνονται να ζουν μέσα από αυτήν.

Εντυπωσιακό το 
αποτέλεσμα από 
την ολοκλήρω-
ση του έργου 
ανάδειξης του 

Μικρού Θεάτρου της Αμ-
βρακίας και ο Αντιπερι-
φερειάρχης Π.Ε. Άρτας 
Βασίλης Ψαθάς, εμφανώς 
ικανοποιημένος για την 
καλή δουλειά που έγινε 
και την συνεργασία με 
την Αρχαιολογία της Άρ-
τας, ανέφερε τα εξής:
Με αφορμή την ολοκλή-
ρωση του έργου ανάδει-
ξης και αποκατάστασης 
του Μικρού Θεάτρου της 

ΒΑΣΙΛΗΣ ΨΑΘΑΣ: Συγχαρητήρια στην 
Αρχαιολογία για το ΘΕΑΤΡΑΚΙ

Αμβρακίας και την παρά-
δοση του μνημείου στην 
τοπική κοινωνία, θα ήθε-
λα να εκφράσω τα συγ-
χαρητήριά μου για την 

εξαιρετική δουλειά που 
έγινε, ώστε το «θεατρά-
κι» μας να γίνει και πάλι 
κομμάτι της πόλης μας.

ΤΟΝ ΔΗΜΗΤΡΗ ΓΙΟΛΔΑΣΗ 
ΓΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟ ΤΟΥ Δ.Σ. 
ΖΗΡΟΥ ΠΡΟΤΕΙΝΕ Ο 
ΓΙΩΡΓΟΣ ΖΥΓΟΥΡΗΣ...

Εκδηλώσεις Θεοφανείων σε όλο το Νομό, από το Γεφύρι της Άρτας, την 
Γέφυρα Τζαρή, το γεφύρι Κοράκου στις Πηγές, μέχρι και την Κορωνησία...

Μια συμβολική επιλογή και 
μια ουσιαστική απόφαση, η 
εκλογή του πρώην Δημάρχου 
Ζηρού κ. Δημήτρη Γιολδάση, 
ως προέδρου του Δημοτι-
κού Συμβουλίου του Δήμου 
Ζηρού, έπειτα από εισήγηση 
του Γιώργου Ζυγούρη.
Με μεγάλη εμπειρία στα θέ-
ματα της Αυτοδιοίκησης, 
αλλά και με διάθεση για 
ενεργή προσφορά στον Δήμο 
που διοίκησε για δυο θητεί-
ες, ο Δημήτρης Γιολδάσης εί-
ναι βέβαιο ότι θα έχει θετικό 
πρόσημο
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• Μπήκαμε και στην καθημε-
ρινότητά μας, την κανονικότη-
τα που έλεγε και η κυβέρνηση 
την εποχή του covid19... Και 
εν μέσω ιώσεων, λοιμώξεων 
και ασθενειών, τρέμουμε και με 
την ιδέα μήπως έχουμε τίποτε 
επιστροφές σε καραντίνες και 

αναστολές... 
• Στην Άρτα πάντως, είναι λες και έπεσε νέ-

κρα και κολέντζα (χαρακτηριστική αρτινή 
έκφραση), οι νύχτες εκτός από σκοτεινές, 
είναι έρμες και έρημες. Του έδωσε και κα-
τάλαβε και η κακοκαιρία και είδαμε κυριο-
λεκτικά το τέλος των εορτών, να σημαίνει 
και το τέλος κάθε κίνησης στο κέντρο της 
μικρής μας πόλης.

• Βέβαια υπήρξε και ένα γεγονός εντελώς 
συμβολικό: ο αγέρας έριξε τα πουλιά του 
συντριβανιού της Άρτας, δημιουργώντας 
μια σωρεία από αντιδράσεις κάθε είδους 
και διαφορετικής οπτικής.

• Άλλοι είδαν προβοκάτσιες, άλλοι είδαν 
δολιοφθορές, άλλοι είδαν συμβολισμούς, 
όπως η ελπίδα που φεύγει, άλλοι το τέλος 
της Άρτας. Αυτά δεν μπορούμε να τα σχολι-
άσουμε... Μπορούμε όμως να πούμε ότι μια 
σειρά από τέτοιου είδους καταστροφές σε 
εμβληματικά για τον χώρο σημεία, αρχίζουν 
και δημιουργούν εκτός από θέματα συζήτη-
σης, και αίσθημα κακοδαιμονίας... 

Η αλήθεια 
είναι ότι συ-
ντηρείται σε 

μεγάλο βαθμό 
από ετεροδημό-

τες, που αγα-
πούν την Άρτα 
(αλλά δεν συ-
μπαθούν τους 

κατοίκους της), 

Στους ανέμους 
της τοξικότητας...

Γράφει ο Γιάννης Καϊντάσης

με Α... κεφαλαίο
Αδιακρισίες... Αβρότητες... Ακρότητες...  Αποκαλύψεις... 

• Πρώτα έπεσε το γεφυράκι, μετά έπεσε το 
γλυπτό, πριν λίγα χρόνια γκρεμίστηκε το 
άγαλμα του Εύζωνα, έπεσε το γεφύρι του 
Κομποτίου, παλιότερα το γεφύρι της Πλά-
κας... Τι έχει σειρά άραγε; Για καλό και για 
κακό συνδημότες μου, να αποφεύγετε αυ-
τόν τον καιρό και την γέφυρα της Άρτας, 
γιατί δεν την βλέπω κι αυτήν καλά...

• Να επισημάνω και κάτι άλλο, πολύ σημα-
ντικό. Το Facebook όσο περνάει ο καιρός, 
γίνεται ο χώρος εκείνος της πολιτικής και 
περισσότερο παραπολιτικής αντιπαράθε-
σης. 

• Η δημοτική αρχή Τσιρογιάννη, τα προη-
γούμενα χρόνια, προεκλογικά, αλλά και 
μετεκλογικά ξεβαφτίστηκε κυριολεκτικά 
από κάθε είδους ανακριτή του πληκτρο-
λογίου...

• Είδαμε όμως ότι με το λυκαυγές της θη-
τείας της δημοτικής αρχής Σιαφάκα, να 
ξεκινάει σιγά - σιγά νέο μέτωπο απέναντί 
της...

• Σημειώνουμε ένα παράδειγμα, για να αντι-
ληφθεί κανείς το πως ξεκινάει το «αντάρ-
τικο πόλης» (guerilla political marketing 
το λένε στο χωριό) αναφορικά με την πο-
λιτική επικοινωνία.

• Ένα νέο πρόσωπο, στην αρένα του λα-
σποπόλεμου, που είναι η σελίδα ΛΕΣΧΗ 
ΑΡΤΙΝΩΝ εμφανίζεται νέο προφίλ,  με την 
ονομασία Κατερίνα Έμπι, το οποίο τείνει 

να σχολιάσει έναν/μια νέο/α αντιδήμαρχο ως 
εξής: Είναι πολύ ενδιαφέρον να βλέπεις νυν 

εκλεγμένο/η αντιδήμαρχο με συνεχές σύνθη-
μα του/της ίδιου/ίδιας αλλά και της νυν νέας 
μας κυβερνούσας παράταξης την ισότητα και 
την ανιδιοτέλεια να παρεμβαίνει στην ιερή 
λειτουργία και να ζητά από τον πάτερ να προ-
σφωνηθεί με το νέο του/της αξίωμα προκα-
λώντας την έκπληξη όλων των παρευρισκό-
μενων. Ας ελπίσουμε για ένα ατυχές συμβάν.

• Βλέπει αμέσως να υπάρχει μια κινητικότητα, 
να διακινείται το printscreen της ανάρτησης 
αυτής, με λίγα, αλλά διακριτά likes.

• Καταλαβαίνει λοιπόν κανείς, ότι ο δρόμος της 
αντιπαράθεσης είναι ακόμη ανοικτός και κα-
νένας δεν πρόκειται να λάβει τον χρόνο που 
χρειάζεται για να λειτουργήσει όπως πρέπει, 
δεν θα υπάρξει καμία ασυλία προς τα πρόσω-
πα που εκλέχθηκαν.

• Θα μπορέσει να την αντέξει αυτού του είδους 
την τοξικότητα η πόλη μας... Η αλήθεια είναι 
ότι συντηρείται σε μεγάλο βαθμό από ετερο-
δημότες, που αγαπούν την Άρτα (αλλά δεν 
συμπαθούν τους κατοίκους της), που τρέφο-
νται σε μεγάλο βαθμό αυτό αυτήν την ένταση 
και αισθάνονται να ζουν μέσα από αυτήν.

• Οι υπόλοιποι αρτινοί, τους οποίους μας αντι-
μετωπίζουν σαν τα ψάρια μέσα στην γυάλα, 
προσπαθούμε να επαναφέρουμε τις ισορρο-
πίες μας και σε μεγάλο βαθμό να μην υπο-
βαθμίσουμε περαιτέρω την περιοχή μας, ζώ-
ντας σε αυτήν, αλληλεπιδρώντας καθημερινά 
με τους συμπολίτες μας, παράγοντας εδώ και 
προσπαθώντας να κρατοήσουμε ένα ανεκτό 
επίπεδο ζωής.

• Να πούμε ότι ίσως οι εκπτώσεις στην Άρτα, 
δώσουν μια ανάσα ζωής στην αγορά της πό-
λης μας... Είναι αλήθεια ότι υπήρξε κίνηση 
στις γιορτές, αλλά πολλοί είχαν κλειστά τα 
πορτοφόλια τους, αναμένοντας καλύτερες 
τιμές...

• ΚΑΛΗ ΕΒΔΟΜΑΔΑ
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ΔΙΑΦΗΜΙΣΕΙΣ:
Οι καταχωρίσεις θα χρεώνονται 
κατόπιν συμφωνίας. Χειρόγραφα 
και φωτοτυπίες δημοσιευμένα ή 
μη, δεν επιστρέφονται. Οι απόψεις 
των συντακτών δεν εκφραζουν 
απαραίτητα και την άποψη της 
εφημερίδας. 
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•1999-2000 πλημμυρίζει, καταστρέφονται 
περιουσίες.
•2014-2015 πλημμυρίζει ξανά, κλείνει η πα-
λιά Εθνική, καταστρέφονται περιουσίες.
 •2019-2020 πλημμυρίζει ξανά, κλείνει η 
παλιά Εθνική, καταστράφηκαν περιουσί-
ες-κατοικίες. Είχε ξεκινήσει η μελέτη από 
την Περιφέρεια Ηπείρου για τη διάνοιξη του 
αλλά και την ολοκλήρωση του έργου, ακό-
μη η μελέτη δεν έχει ολοκληρωθεί.
•2021,2022,2023 με την ψυχή στο στόμα 
κάθε φορά να κοντεύει να βγει στο δρόμο.
•2024 βγήκε στο δρόμο, ευτυχώς έσπευσε 
εγκαίρως η Ελληνική Αστυνομία και η Πο-
λιτική Προστασία της Περιφέρειας Ηπείρου 
και του Δήμου Αρταίων (αρμόδιοι υπάλλη-
λοι) και με συντονισμό βάζοντας τσάπες 
στα γεφυράκια για να απωθούν τα φερτά 
υλικά, που να μη τα χαρακτηρίσω τι ακρι-

βώς γεφυράκια είναι αυτά που όλοι τα γνω-
ρίζουν αλλά δε μιλάνε, αποφεύχθηκαν τα 
χειρότερα για την ώρα..
Ταυτόχρονα όταν έχει θέμα το Ρέμα Μπού-
ση, υπάρχει μεγάλο πρόβλημα και στην ΤΚ 
Λιμίνης, χωριό του Δήμου Αρταίων, αλλά 
και όσες οικίες και επιχειρήσεις  βρίσκονται 
κατά μήκος των Άνω Αγίων Αναργύρων από 
την πίσω πλευρά τους.
Περιφερειάρχη Alexandros Kahrimanis πο-
λιτική βούληση θέλει και χτύπα το μαχαί-
ρι στο κόκκαλο να τελειώσει η μελέτη να 
πάρει το δρόμο του το έργο. Θα σωθούν 
επιχειρήσεις, οικίες, και χωράφια που πλήτ-
τονται κάθε φορά.
Πρέπει να φτάσει στο απροχώρητο και να 
κινδυνέψει να χαθεί ανθρώπινη ζωή για να 
ευαισθητοποιηθούν και να προχωρήσουν 
σε αυτά που πρέπει να γίνουν;

Ο ΑΝΤΩΝΗΣ ΚΑΡΑΜΠΙΝΑΣ ΓΙΑ ΤΟ ΡΕΜΑ ΜΠΟΥΣΗ
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ΠΡΟΣΩΠΑ ΚΑΙ ΠΟΛΙΤΙΚΗ

Όμορφες προτάσεις, που 
περιμένουν υλοποίηση

Με την ανάληψη 
των καθηκόντων 
των νέων δημοτι-

κών, αλλά και περιφερει-
ακών αρχών, σε συνδυ-
ασμό με την αλλαγή του 
έτους, παρατηρούμε ότι 
υπάρχει ένας οργασμός 
προτάσεων και θέσεων 
για την αναδιαμόρφωση 
της περιοχής μας.
Να σημειώσουμε ότι τέτοιου 
είδους προτάσεων, θέσεων 

και λύσεων είναι σημαντικό 
να μπαίνουν στο τραπέζι 
των συζητήσεων, καθώς ο 
τόπος μας έχει αποδείξει πε-
ρίτρανα ότι τα μυαλά είναι 
το καλύτερο εξαγώγιμο προ-
ϊόν μας και βέβαια το brain 
drain των τελευταίων δε-
καετιών είναι και το μεγάλο 
πρόβλημα που αντιμετωπίζει 
σήμερα η οικονομία μας.
Όμως την τελευταία εβδο-
μάδα διαπιστώνουμε και μια 
άλλη σημαντική πραγματικό-
τητα. Ότι για να υλοποιηθεί 

μια ιδέα, μια πρόταση, ένα 
θέλω κι ένα πρέπει, υπάρ-
χουν διαδικασίες που πρέπει 
να ακολουθηθούν. Καλώς ή 
κακώς δεν ζούμε σε εποχές 
του 80 και του 90, όπου με 
μια υπογραφή χρηματοδο-
τούνταν ένα έργο. Σήμερα 
εκτός από πολλές αδειοδο-
τήσεις, υπάρχει και χρονι-
κός περιορισμός, τον οποίον 
λουστήκαμε στην περίπτω-
ση τόσο του ΞΕΝΙΑ, όσο 
και του Πάρκου Τεχνολογίας 
στα Ιωάννινα. 
Εν ολίγοις δεν είναι υπόθε-
ση για ελαφρότητες, αλλά 
κατάσταση ενσταλαγμένης 
προετοιμασίας και εμπειρί-
ας. Επίσης, πέφτουν στο 
τραπέζι προτάσεις για να 
κινηθεί η ιδιωτική πρωτο-
βουλία. Εδώ θα έλεγε κανείς 
ότι αν κάποιος έχει μια άπο-
ψη για μια ιδιωτική επιχεί-
ρηση, καλό θα ήταν να την 
προχωρήσει ο ίδιος, γιατί 
ποιος θα μπορούσε να υλο-
ποιήσει καλύτερα μια ιδέα, 
από αυτόν που την έχει... 
Εκτός κι αν όλα αυτά λέγο-
νται εκ του ασφαλούς και 
σκοπό δεν έχουν την βελ-
τίωση του τόπου μας, αλλά 
τον εντυπωσιασμό των συν-
δαιτημόνων, αλλά αυτό δεν 
το πιστεύουμε...
* Η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ εί-
ναι Δικηγόρος LLMc. 
Msc ΕΓΚΛΗΜΑΤΟΛΟΓΙΑ 
μέλος της Ενωσης Δημο-
σιογράφων Ιδιοκτητών 
Περιφερειακού Τύπου
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Σεβασμός στην πόλη μαςΣεβασμός στην πόλη μας

Την δεύτερη μέρα 
του καινούργιου 
χρόνου καθόμουν 
στο Φλοριαν στην 

Σκουφά. Περί ωραν δεκά-
τη νυκτερινή μια παρέα 
δέκα ατόμων ζήτησε να 
καθίσει στα έξω τραπέζια 
γιατί ήθελε να καπνίσει 
και μια κυρία της παρέας 
μας ευχήθηκε καλή χρο-
νιά. Αντευχηθήκαμε και 
σε ερώτηση αν είναι από 
την Άρτα μας απάντησε 
ότι είναι από την Αθήνα. 
Την ρώτησα τις εντυπώ-
σεις της και μου είπε ότι 
είναι μια ωραία και καθα-
ρή πόλη.

Μάλλον οι ξένοι κάτι βλέπουν 
που δεν βλέπουμε εμείς που 
καθημερινά μιρλιζουμε και 
ψάχνουμε να βρούμε την 
Σκουφά αδεια να τραβήξουμε 
φωτογραφία για να πούμε τι 
κακομοίρηδες είμαστε.

Πάμε λοιπόν από την αρχή. 
Γεννήθηκα στη Γριμπόβου 
και επτά χρονών μετακόμισα 
στην Παντοκρατορος. Δεκα-
οκτώ χρονών έφυγα λόγω 
Πολεμικής Αεροπορίας. Τύχη 
αγαθή που όμως ήταν και 
ανομολόγητη επιδίωξη νυμ-
φεύθηκα Αρτινιά να τρώμε 
και καμιά λαχανόπιτα και έτσι 
μετά από 37 χρόνια μοιρά-
ζουμε το χρόνο μας λόγω 
επαγγελματικών ενασχολή-
σεων μεταξύ Αρτης και Αθη-
νών. Είμαι Αρτινός; Αρτινό-
τατος λέω εγώ. Όχι υπό την 
έννοια του παλιου Αρτινού, 
ποιος ψάχνει τώρα για libro 
d’ oro, αν και δέχομαι ευχα-
ρίστως την πρόκληση αλλά 
υπό την έννοια του δημότη 
εμου προσωπικά της συζύ-
γου μου και των γιων μου.

Υπό την έννοια της αγάπης 
για την πόλη μου της επιχει-
ρηματικής δραστηριότητος 
σε αυτήν και της συμμετοχής 
μου στο κοινωνικό γίγνεσθαι.

Θα μπορούσα καθημερινά να 
απαξιώνω την πόλη συγκρί-
νοντας τη με την Αθήνα και 
άλλες ευρωπαϊκές πρωτεύου-
σες. Όχι όμως αλλα μεγέθη.

Η Άρτα είναι πόλη που χαίρε-
σαι να ζης.

Το προεδρείο του 
Δημοτικού Συμβουλίου των 

Κεντρικών Τζουμέρκων

Πάμε πρώτα στο τομέα του 
φαγητού οι αδυναμίες φαί-
νονται. Εντάξει στην Αρτα 
δεν θα βρούμε σουσι ούτε 
σατωμπριαν ούτε κοκοβεν. 
Θα βρούμε όμως πίττες θα 
βρούμε τσουμπλέκια θα 
βρούμε αρνί και προβατί-
να σε όλες τις εκδοχές. Θα 
βρούμε ψάρια θα βρούμε 
χελια καπνιστά και μή θα 
φάμε παπαλινα καπουσαν-
θες κεφαλο πετάλι πινες και 
χαβαρα σουπιές με το μελάνι 
τους σκορπινες κριθαρότο 
και μερικές φορές μέχρι και 
σεβιτσε. Ονόματα μαγαζιών 
δεν λέω να μη θεωρηθεί ότι 
κάνω διαφήμιση. Θα φας κο-
κορέτσι σπληναντερο φρυ-
γαδελια θα φας μοσχαροκε-
φαλή και ουρά μοσχαρίσια 
σε τιμές που σε κανουν να 
ντρεπεσαι απορώντας πως 
βγαίνουν οι μαγαζάτορες. 
Και όλα αυτά από ευγενε-
στατους και εξυπηρετικούς 
ιδιοκτήτες. Θα βγεις θα πιεις 
δύο ούζα πάντα Γατσιος θα 
πληρώσεις ένα ταλληρο θα 
φας και δύο πιάτα μεζέ και 
μεσημεριανό δεν θέλεις και 
όχι σε κανένα παρακμιακό 
μαγαζί. Στις κεντρικές πλα-
τείες και στο πεζόδρομο.

Πάμε τώρα στην ζωή της 
πόλης. Καθημερινές πρωινά 
η αγορά είναι φίσκα. Έχετε 
πάει σε καμμια άλλη κοντινή 
η μακρινή επαρχιακή πόλη 
ιδίου μεγέθους; Δίπλα στη 
Πρέβεζα επι παραδείγματι. 
Ακούς τα βήματα σου από 
την ησυχία. Ναι αλλά αν 
βγεις 5 η ώρα το απόγευμα 
Τετάρτη στη Σκουφά θα την 
δεις άδεια. Ε ναι ρε κάτσε να 
ξυπνήσουν από τα ούζα.

Πάμε τώρα στην ομορφιά. 
Άλλη πόλη με τετιο χρώ-
μα στην κεντρική οδό στην 
Σκουφά με τον ωραιότατο 
πεζόδρομο δεν υπαρχει. 
Αυτά έστω τα λίγα που 
δεν είναι λίγα νεοκλασικά 
που υπάρχουν είναι χάρ-
μα οφθαλμών. Περπατάς 
στη πόλη και περπατάς στη 
Ιστορία της Ελλάδος. Θα 
δεις κομμάτια από την αρ-
χαία οχύρωση κυκλώπεια 
τείχη της αρχαίας Αμβρακίας 
θα δεις μέσα στη πόλη αρ-
χαίο θέατρο της ίδιας εποχής 
θα δεις μέσα στη πόλη ένα 
τεράστιο αρχαίο νεκροτα-
φείο. Θα δεις τις ωραιότερες 
βυζαντινές εκκλησίες της Ελ-
λάδος ειδικά μνημονεύω την 
Παναγία την Παρηγορήτισσα 
και την Αγία Θεοδώρα βασί-
λισσα Αρτης και πολιουχο.

Θα δεις το εμπορικό του 
Σκουφά ιδρυτού της Φιλι-
κής Εταιρείας θα δεις πλήθος 
αρχοντικών και νεοκλασικων 
κτιρίων.
Θα πας μια βόλτα στο ποτά-
μι θα δεις το πολυθρύλητο 
γεφύρι θα πιεις το καφέ σου 
και θα ηρεμήσεις.
Θα πας στο περίπτερο να 
πιεις τον καφέ σου και θά-
χεις όλο το κάμπο στα πόδια 
σου και την άνοιξη θα σουρ-
χοντσι οι μυρωδιές των ανθι-
σμένων εσπεριδοειδών.

Το βράδυ μπορείς να βγεις σε 
ένα από τα ωραιότατα μπαρ 
του κέντρου η της γέφυρας 
να απολαύσεις το ποτό σου 
συνοδεία εξαιρετικής μουσι-
κής από εξαίρετος dj ‘s με 
γνώσεις στη μουσική που θα 
ζήλευαν πολλοί Αθηναίοι και 

μυκονιατες αντίστοιχα.

Ναι αλλά δεν έχουμε σινεμά 
η μάλλον δεν είχαμε. Ναι 
ρε και ποιος φταίει. Ο επι-
χειρηματίας που ενώ πήγαι-
νε κόσμος και κονόμαγε το 
έκλεισε. Μαλλον εμείς που 
γκρινιάζουμε φταίμε που 
δεν πηγαίναμε. Δηλαδή για 
το Ideal που έκλεισε στην 
Αθήνα ποιος φταίει; Οι και-
ροί έχουν αλλάξει. Με τόσα 
συνδρομητικά κανάλια ποιος 
θα πάει σινεμά.
Πάμε τώρα στα μαγαζιά. 
Ειλικρινά ένα μεγάλο μέρος 
των αναγκών μου το καλύ-
πτω από την τοπική αγορά. 
Δεν το θεωρώ μόνο υποχρέ-
ωση να επιστρέψω στη γενέ-
θλιο πόλη μέρος αυτών που 
μου αποφέρει η επιχειρημα-
τική δραστηριότητα αλλά εί-
μαι απόλυτα ικανοποιημένος 
από πλευράς ποιότητος και 
τιμών. Και δεν σας κρύβω 
ότι πάρα πολλοί στην Αθήνα 
με ρωτούν που το αγόρασα. 
Θα μπορούσα να γεμίσω σε-
λίδες.
Να μην ξεχάσω τους ανθρώ-
πους τουλάχιστον αυτούς 
που ξέρω και ξέρω πολλούς. 
Έχουν αυτή την αδιόρατη 
αστική ευγένεια και την δω-
ρική απλότητα στη συμπε-
ριφορά και την ομιλία τους 
και εξαιρετική αίσθηση του 
χιουμορ.
Καλή χρονιά και παραμπρος 
καλύτερα κατά τα αρτινά.
Γι αυτό κάτω τα χέρια 
από την πόλη. Σεβασμός.

*Το παρόν αναδημοσίευ-
εται από το FB έπειτα από 
άδεια του συντάκτη του

Γράφει ο 
ΔΗΜΗΤΡΗΣ 

ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ

 (Ανάγνωσμα κυρίως για  (Ανάγνωσμα κυρίως για 
Αρτινους)Αρτινους)

Η νέα σύνθεση 
του προεδρεί-
ου του δημοτι-
κού συμβουλίου 

Κεντρικών Τζουμέρκων 
για το χρονικό διάστη-
μα από 02.01.2024 έως 
30.06.2026, η οποία έχει 
ως εξής:
Πρόεδρος : Λαμπρινη Στα-
μούλη (από Μελισσουρ-

γούς)
Αντιπρόεδρος : Κώστας 
Χατζηγιάννης (από Αθαμά-
νιο )
Γραμματέας :Νίκος Ευαγ-
γελής (από Άγναντα)
Μέχρι στιγμής δεν έχουν 
οριστεί ακόμη αντιδήμαρ-
χοι της νέας δημοτικής αρ-
χής του Χρήστου Χασιάκου
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Δεν θα περάσουν τα Δημοτικά Ραδιόφωνα 
στις Περιφέρειες και σε ιδιώτες…

Τάραξε τα νερά 
η πληροφορία 
ότι η κυβέρ-
νηση σκοπεύει 
μέσα στο επό-

μενο χρονικό διάστημα 
να περάσει τα ζημιογόνα 
δημοτικά ΜΜΕ (ραδιό-
φωνα και τηλεοπτικούς 
σταθμούς) στις κατά τό-
πους Περιφέρειες, με 
επόμενο βήμα την ιδιω-
τικοποίηση της δημόσιας 
ραδιοτηλεοπτικής τους 
συχνότητας. Να σημει-
ωθεί ότι στην Ήπειρο 
υπάρχουν τρεις δημοτι-
κοί ραδιοφωνικοί σταθ-
μοί και συγκεκριμένα το 
Δημοτικό Ραδιόφωνο 
Ιωαννίνων (98,7), το Δη-
μοτικό Ραδιόφωνο Άρ-
τας (Αμβρακία 9,19) και 
το Δημοτικό Ραδιόφωνο 
Πρέβεζας, τα οποία λει-
τουργούν από Δημοτικές 
Επιχειρήσεις.
Τα συγκεκριμένα ραδιόφω-
να είναι ενεργά μέλη της 
Ένωσης Δημοτικών Ραδιο-
τηλεοπτικών ΜΜΕ Ελλάδας 
(ΕΔΗΡΤΜΜΕΕ), με ενεργή 
παρουσία στα θέματα της 
δημόσιας ραδιοσυχνότητας 
και μάλιστα τον Σεπτέμβριο 
του 22 στην Πρέβεζα (αντί-
στοιχα το 23 στην Θεσσα-
λονίκη, απ’όπου και η φω-
τογραφία) είχε λάβει χώρα 
και συνέδριο, με συμμετοχή 
κυβερνητικών στελεχών και 
παραγόντων Υπουργείου 
Εσωτερικών και της Γενικής 
Γραμματείας Επικοινωνίας 
και Ενημέρωσης.
Οι αλλαγές στα πρόσωπα 
της κυβέρνησης στον τομέα 
των ΜΜΕ (αντικατάσταση 
Γαλαμάτη με τον Μαρινά-
κη) δημιούργησαν ιδιαίτερη 
ανησυχία στον τομέα αυτόν, 
ιδίως επειδή το διακύβευμα 
είχε να κάνει με τον ΑΘΗΝΑ 
9,84, ο οποίος αποτελούσε 
μέσο ελεγχόμενο από τη ΝΔ, 
απ’όταν διετέλεσε δήμαρχος 
η Ντόρα Μπακογιάννη και 
στην συνέχεια και τώρα περ-
νάει στον έλεγχο του νέου 
δημάρχου Χάρη Δούκα.
Έτσι η διάψευση της κυβέρ-
νησης ότι ουδέποτε υπήρξε 
σκέψη για ιδιωτικοποίηση 
των Δημοτικών ΜΜΕ ή με-
τάθεση του ελέγχου τους 
στην περιφέρεια, ουσιαστικά 
έκλεισε μια περίοδος αγωνίας 
για το μέλλον της ιστορικής 
δημοτικής ραδιοφωνίας.
Μάλιστα ο Πρόεδρος της 
ΕΔΗΡΤΜΜΕΕ κ. Νικόλαος 
Ζεϊμπέκης, σε ανακοίνωσή 
του ανέφερε χαρακτηριστι-
κά: “Χαιρετίζουμε τις δηλώ-
σεις του Υπουργού Εσωτε-
ρικών κ. Θοδωρή Λιβάνιου, 
αναφορικά με αθηναϊκό δη-
μοσίευμα που κάνει λόγο για 
δήθεν ιδιωτικοποίηση των 
Δημοτικών ΜΜΕ. Οι δηλώ-
σεις του κ. Υπουργού στα 

της Άρτας ΑΜΒΡΑΚΙΑ 9,19 
δεν είναι ζημιογόνος και η 
λειτουργία του λαμβάνει 
χώρα στα πλαίσια της ΑΔΑΕ 
ΟΤΑ, ενώ το πρόγραμμά του 
καλύπτεται από εθελοντές 
παραγωγούς της περιοχής 
και έχει εξοφλήσει πλήρως 
τις υποχρεώσεις του στις 
τρεις εταιρίες πνευματικών 
δικαιωμάτων και το τέλος 
ραδιοφωνικής συχνότητας.

Η Ένωση Ιδιοκτη-
τών Επαρχιακού 
Τύπου συγχαίρει 

τον κ. Παύλο Μαρινάκη 
για την ανάληψη των 
νέων καθηκόντων του 
ως Υφυπουργού στον 
Πρωθυπουργό – Αρμό-
διο σε θέματα Τύπου και 
του εύχεται καλή επιτυ-

χία στο έργο του.
Η επιστολή της Ε.Ι.Ε.Τ. 
προς τον κ. Μαρινάκη: 

Αξιότιμε κύριε Μαρινάκη, 
Η Ένωση Ιδιοκτητών Επαρ-
χιακού Τύπου σας συγχαίρει 
για την ανάληψη των νέων 
καθηκόντων σας ως Υφυ-
πουργού στον Πρωθυπουρ-

γό – Αρμόδιο σε θέματα 
Τύπου και σας εύχεται καλή 
επιτυχία στο έργο σας.
Οι εκδότες των εβδομαδι-
αίων Περιφερειακών εφη-
μερίδων προσβλέπουν και 
στη δική σας βοήθεια για 
την επίλυση των πολλών 
και σημαντικών προβλη-
μάτων που αντιμετωπίζει ο 

κλάδος μας. 
Θεωρούμε ότι η συνεργα-
σία μας θα είναι συνεχής 
και γόνιμη ούτως ώστε να 
δρομολογηθούν λύσεις στα 
προβλήματα του ιστορικού 
μας κλάδου καθώς και η πε-
ραιτέρω ανάπτυξη του.

ΣΥΓΧΑΡΗΤΗΡΙΑ – ΕΥΧΕΣ της ΕΙΕΤ 
προς τον Παύλο Μαρινάκη

μέσα κοινωνικής δικτύωσης, 
όχι απλά μας καλύπτουν, 
αλλά συντασσόμαστε από-
λυτα μαζί του και με τις από-
ψεις που εκφράζει.
Παράλληλα, καταδικάζουμε 
απερίφραστα τον ανώνυ-

μο συντάκτη του άρθρου, 
καλούμε την ιστοσελίδα 
typologies.gr να ανασκευά-
σει άμεσα, και να δημοσιεύ-
σει αυτούσια την ανάρτηση 
του κ. Υπουργού από το 
Facebook και την ανακοί-

νωση μας, προκειμένου αν 
θέλουν να διατηρήσουν την 
αξιοπιστία τους”.

Η περίπτωση του 
ΑΜΒΡΑΚΙΑ 9,19

Να σημειώσουμε ότι ο Δημο-
τικός Ραδιοφωνικός Σταθμός 

Η επικοινωνιακή μετάβαση του Δήμου 
Αρταίων της νέας δημοτικής αρχής

Έχει ποικιλοτρόπως 
αναφερθεί το γε-
γονός ότι η επι-

κοινωνιακή δυναμική της 
απερχόμενης δημοτικής 
αρχής, ήταν ένα μεγά-
λο χαρακτηριστικό της. 
Το Γραφείο Τύπου του 
Δήμου Αρταίων είναι από 
τα πλέον οργανωμένα και 
με πολύ καλές κριτικές.
Η ενημέρωση δεν γινόταν 
μόνο σε επίπεδο δελτίων τύ-
που, αλλά συνοδευόταν και 
από επίκαιρα βίντεο με επαγ-
γελματικές λήψεις και συνε-
ντεύξεις.
Είναι αλήθεια ότι ιδίως το 
τελευταίο διάστημα, μετά 
το αποτέλεσμα των δημο-
τικών εκλογών, υπήρξε ένα 
διάστημα ξεκούρασης, λόγω 
κυρίως της κόπωσης των 
ημερών και στην συνέχεια 
μέχρι την λήξη του έτους, 
ακολούθησε ένας βομβαρδι-
σμός από τις  παρουσιάσεις 

των  έργων της απερχόμενης 
δημοτικής αρχής, φτάνονας 
σε αριθμό ρεκόρ, γεγονός 
το οποίο σχολιάστηκε και 
από τα τοπικά, αλλά και από 
τα περιφερειακά ΜΜΕ. Είναι 
λοιπόν αναμενόμενο ότι δι-

αφάνηκε αμέσως ένα κενό 
στην επικοινωνιακή μετάβα-
ση του Δήμου Αρταίων από 
την εποχή Τσιρογιάννη, στην 
εποχή Σιαφάκα, στα θέματα 
της ενημέρωσης.
Ο νέος δήμαρχος έχει γνώση 

της κατάστασης και αναγνω-
ρίζει τα νέα δεδομένα. Είναι 
βέβαιο ότι ο ίδιος δεν επιθυ-
μεί μια επικοινωνιακή κατά-
σταση, όπως η προηγούμε-
νη, αλλά σε κάθε περίπτωση 
δεν μπορεί ο Δήμος να μένει 

χωρίς ενημέρωση των δρά-
σεών του, την στιγμή, όπου 
υπάρχει και μια πολυπληθής 
ομάδα αντιδημάρχων και 
στελεχών, που θέλουν να 
δείξουν άμεσα τις δράσεις 
και το έργο τους.
Να επισημάνουμε ότι ο 
υπεύθυνος της πολιτικής εκ-
στρατείας του Χριστόφορου 
Σιαφάκα, Χρήστος Παπανι-
κολάου, τώρα είναι Γενικός 
Γραμματέας του Δήμου, μια  
θέση με μεγάλες ευθύνες, 
προκειμένου να αναλωθεί 
στην επικοινωνιακή στήριξη 
του Δήμου μόνο και βέβαια 
κάτι τέτοιο θα μπορούσε να 
έχει αρνητικές επιπτώσεις 
στην πρώτη εικόνα του Δή-
μου. Από την άλλη υπάρχει 
ακόμη η χρυσή εφεδρεία της 
Ζωής Μπαρτζώκα, η οποία 
έχει εμπειρία από ΜΜΕ και 
παρουσιάσεις και είναι σίγου-
ρο ότι θα είναι χρήσιμη.

Η Ζωή Μπαρτζώκα είναι μια χρυσή εφεδρεία για τη νέα δημοτική αρχή



Θύμα των ακραί-
ων καιρικών 
φ α ι ν ο μ έ ν ω ν 
ήταν και το περί-

φημο γλυπτό του νέου σι-
ντριβανιού της Άρτας, του 
Ηπειρώτη γλύπτη Θεόδω-
ρου Παπαγιάννη, το οποίο 
χθες το βράδυ περίπου 
στις 10 μ.μ. υπέκυψε στην 
ένταση του αέρα και λύγι-
σε… Οι περίοικοι της πλα-
τείας που ήταν μάρτυρες 
στο περιστατικό, αναφέ-
ρουν ότι ήταν αποτέλεσμα 
της κακοκαιρίας, αποκλεί-
οντας έτσι εν πρώτοις την 
οποιαδήποτε υποψία για 
… δολιοφθορά.
Η Τεχνική υπηρεσία του 
Δήμου, επικοινώνησε αμέ-

Για επισκευή στάλθηκε το μνημείο του γλύπτη 
Θ. Παπαγιάννη στην κεντρική πλατεία

σως με τον εργολάβο του 
έργου, αλλά και με τον 
γλύπτη και αφού διαπί-
στωσαν ότι η φθορά είχε 
να κάνει με το τμήμα του 
γλυπτού και όχι με το μέ-
ρος της εργολαβίας, το 
αφαίρεσαν και το απέστει-
λαν στον κ. Παπαγιάννη, 
προκειμένου να το επιμε-
ληθεί, να το αποκαταστή-
σει, προκειμένου να το 
επανατοποθετήσουν στο 
ίδιο σημείο.
Να σημειωθεί ότι αντίστοι-
χα έργα του ίδιου γλύπτη 
υπάρχουν σε πολλά μέρη 
της Ελλάδας και του Εξω-
τερικού, χωρίς να έχουν 
αντιμετωπιστεί τέτοια 
προβλήματα.
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Σύμφωνα με το 
άρθρο 15 παρ. 
1 ν. 4177/2013, 
οι χειμερινές εκ-
πτώσεις έτους 

2024, θα ξεκινήσουν την 
Δευτέρα, 8 Ιανουαρίου 
και θα διαρκέσουν έως 
και την Πέμπτη, 29 Φε-
βρουαρίου.

Σύμφωνα με την παράγραφο 
2 α άρθρου 15 ν. 4177/2013, 
όπως τροποποιήθηκε από το 
ν. 5039/2023, σε κάθε ανα-
κοίνωση περί μείωσης τιμής 
υποδεικνύεται η προγενέ-
στερη τιμή που εφάρμοζε 
ο έμπορος για καθορισμένο 
χρονικό διάστημα πριν από 
την εφαρμογή της μείωσης 
της τιμής. Άρα οι δύο τιμές, 
εξακολουθούν να αποτυπώ-
νονται υποχρεωτικά βάσει 
και του Κώδικα Δεοντολογίας 
περί ανακοινώσεων μείωσης 
της τιμής (ΥΑ 35935/13-4-
2023) που ορίζει περί ανα-
γραφής νέας (χαμηλότερης) 
τιμής μαζί με την αναγραφή 
της προγενέστερης (υψηλό-
τερης) τιμής που εφαρμό-
στηκε. 

Η προηγούμενη τιμή μπορεί 
να εμφανίζεται σε διαγραμ-
μένη μορφή π.χ. «τώρα 50 
ευρώ, πριν 100 ευρώ» ή «50 
ευρώ 100 ευρώ».

Παράλληλα, βάσει του ιδίου 
Κώδικα (κεφ. 2 παρ. 8) μπο-
ρεί συμπληρωματικά να χρη-
σιμοποιείται ποσοστό π.χ. 
«20% έκπτωση».

Ως προγενέστερη τιμή νοεί-
ται η χαμηλότερη τιμή που 
εφάρμοσε ο έμπορος κατά 
τη διάρκεια του χρονικού δι-
αστήματος των 30 ημερών 
πριν από την εφαρμογή της 
μείωσης της τιμής. Όταν 
το προϊόν κυκλοφορεί στην 
αγορά για λιγότερο από 30 
ημέρες, ως προγενέστερη 
τιμή νοείται η χαμηλότερη 

Εντυπωσιακό το 
αποτέλεσμα από 
την ολοκλήρω-
ση του έργου 
ανάδειξης του 

Μικρού Θεάτρου της Αμ-
βρακίας και ο Αντιπερι-
φερειάρχης Π.Ε. Άρτας 
Βασίλης Ψαθάς, εμφανώς 
ικανοποιημένος για την 
καλή δουλειά που έγινε 
και την συνεργασία με 
την Αρχαιολογία της Άρ-
τας, ανέφερε τα εξής:

Με αφορμή την ολοκλή-
ρωση του έργου ανάδει-
ξης και αποκατάστασης 
του Μικρού Θεάτρου της 
Αμβρακίας και την παρά-
δοση του μνημείου στην 
τοπική κοινωνία, θα ήθε-
λα να εκφράσω τα συγ-
χαρητήριά μου για την 
εξαιρετική δουλειά που 
έγινε, ώστε το «θεατρά-
κι» μας να γίνει και πάλι 
κομμάτι της πόλης μας.
Ευχαριστώ επίσης την κα 

Βαρβάρα Παπαδοπούλου 
για τη συνεργασία που 
είχαμε ώστε να επιτευ-
χθεί ο κοινός σκοπός μας, 
που ήταν η διάσωση και 
η ανάδειξη της πολιτιστι-
κής κληρονομιάς της ΠΕ 
Άρτας και με την ευκαι-
ρία της συνταξιοδότησής 
της, να της ευχηθώ υγεία 
και μακροζωία μαζί με 
την οικογένειά της.

Εμπορικός Σύλλογος Άρτας: αρχίζουν οι χειμερινές 
εκπτώσεις και τι πρέπει να προσέχουμε

τιμή που εφάρμοσε ο έμπο-
ρος κατά τη διάρκεια του 
χρονικού διαστήματος που 
το προϊόν κυκλοφορεί στην 
αγορά. 

Όταν η τιμή μειώνεται προ-

οδευτικά κατά τη διάρκεια 
των 30 ημερών, πριν από 
την εφαρμογή της μείωσης 
της τιμής, ως προγενέστερη 
τιμή νοείται η τιμή που ίσχυε 
πριν από την εφαρμογή της 
πρώτης από τις διαδοχικές 

μειώσεις τιμών.

Πρέπει να επιδεικνύεται ιδιαί-
τερη προσοχή στην τήρηση 
των διατάξεων περί εκπτώ-
σεων και μειωμένων τιμών, 
καθώς οι κυρώσεις είναι βα-

ριές.

Συγκεκριμένα, σύμφωνα με 
το άρθρο 21 ν. 4177/2013, 
σε όσους παραβαίνουν το 
νόμο επιβάλλεται πρόστιμο 
ποσού ίσου με το 1% του 

ετήσιου κύκλου εργασιών 
και πάντως όχι κατώτερο 
από 10.000 ευρώ.

Στην επιβαρυντική περίπτω-
ση που οι εκπτώσεις απο-
δειχτεί ότι είναι ανακριβείς ή 
παραπλανητικές, επιβάλλεται 
πρόστιμο ίσο με το 2% του 
ετήσιου κύκλου εργασιών 
και πάντως όχι μικρότερο 
των 20.000 ευρώ.

Τέλος, σύμφωνα με την παρ. 
1 άρθρου 16 ν. 4177/2013, 
τα καταστήματα μπορούν 
να ανοίξουν προαιρετικά 
την πρώτη και την δεύτερη 
Κυριακή των χειμερινών εκ-
πτώσεων, ήτοι στις 14 και 21 
Ιανουαρίου 2024.

 Υπενθυμίζουμε ότι, το πλαί-
σιο ωραρίου για την ανωτέ-
ρω Κυριακή καθορίζεται από 
ώρα 11:00 έως ώρα 20:00.

ΜΕ ΑΠΟΦΑΣΗ ΤΗΣ ΓΕΝΙ-
ΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΤΟΥ 
ΕΜΠΟΡΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 
ΑΡΤΑΣ ΤΑ ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
ΘΑ ΕΙΝΑΙ ΚΛΕΙΣΤΑ ΤΙΣ 
ΚΥΡΙΑΚΕΣ 14 & 21  ΙΑ-
ΝΟΥΑΡΙΟΥ 2024

ΓΙΑ ΤΟ Δ.Σ.
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ
ΔΗΜΗΤΡΗΣ Α.  
ΧΟΥΛΙΑΡΑΣ

ΒΑΣΙΛΗΣ ΨΑΘΑΣ: Συγχαρητήρια στην Αρχαιολογία για το ΘΕΑΤΡΑΚΙ
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Όλγα Γεροβασίλη: 

Θα μάθουμε από τα λάθη μας
Μια πολύ δύσκολη χρο-
νιά για τον ΣΥΡΙΖΑ έφυ-
γε. Μια χρονιά με δύο 
ήττες σε εθνικές εκλογές, 
την παραίτηση του φυ-
σικού του ηγέτη Αλέξη 
Τσίπρα, την εκλογή του 
Στέφανου Κασσελάκη 
και μια διπλή διάσπαση. 
Θα μπορέσει να τα ξεπε-
ράσει όλα αυτά το κόμμα 
το 2024 ή έχει μπει σε μια 
περιδίνηση χωρίς τέλος;

Η δύσκολη χρονιά και οι ήτ-
τες δεν προέκυψαν συμπω-
ματικά. Όπως και οι νίκες, 
έτσι και οι ήττες δεν είναι 
ορφανές. Και ο Αλέξης Τσί-
πρας, αναλαμβάνοντας το 
μερίδιο των ευθυνών που 
θεώρησε πως του αναλογεί, 
παραιτήθηκε. Ακολούθησε 
μια δημοκρατική εκλογική 
διαδικασία που κινητοποίησε 
150 χιλιάδες μέλη μας. Ανα-
δείχθηκε ως νέος Πρόεδρος 
ο Στέφανος Κασσελάκης. 
Όσο για τις λεγόμενες δια-
σπάσεις: ό,τι συνέβη, αν και 
μας πλήγωσε αρκετά, απέχει 
πάρα πολύ από μία τέτοια 
κατάσταση όπως εκείνη του 
2015. Το καλό είναι πως η 
υπόθεση της ανάκαμψης του 
κόμματος είναι στο χέρι μας. 
Θα μάθουμε από τα λάθη 
μας, θα ανακαλύψουμε τις 
νέες δυνατότητές μας και θα 
συγχρονιστούμε με την κοι-
νωνία, ώστε να εκφράσουμε 
νικηφόρα τις ανάγκες και 
τις προσδοκίες της μεγάλης 
προοδευτικής πλειοψηφίας.

Σε δυο μήνες είναι το 
Συνέδριο του κόμματος. 
Πόσο κρίσιμο είναι για 
την επόμενη μέρα; Τι 
πρέπει να γίνει σε αυτό 
ώστε να ανακάμψει ο ΣΥ-
ΡΙΖΑ;

Το Συνέδριο είναι ένα από τα 
πλέον κρίσιμα της ιστορίας 
του χώρου μας. Θα πρέπει 
να αποτελέσει το σημείο της 
νέας αφετηρίας μας. Εκεί, θα 
πρέπει να θέσουμε τη βάση 
για τη σύγχρονη οργάνωσή 
και λειτουργία μας. Θα κα-
ταστήσουμε σαφή το στόχο 
μας να συνομιλήσουμε ουσι-
αστικά με την κοινωνία, τον 
κόσμο της εργασίας και της 
οικονομίας. Η προϋπόθεση 
για ένα επιτυχημένο Συνέ-
δριο, για ένα ουσιαστικό, 
πραγματικό και πάνω απ’ όλα 
παραγωγικό διάλογο, είναι η 
ειλικρινής, ανοιχτή προσέγγι-
ση της πολιτικής και οικονο-
μικής πραγματικότητας στο 
πλαίσιο των αρχών και των 
διακηρύξεών μας. Μέσα από 
εκεί περνά ο δρόμος για το 
νέο προοδευτικό πρόγραμ-
μα και όχι από ιδιοκτησιακές 
αντιλήψεις, πελατειακές σχέ-
σεις και φτηνούς βερμπαλι-
σμούς που άλλωστε δεν ται-
ριάζουν με αυτές τις αρχές.

Η δήλωση σας πριν από 
μήνες ότι «ενίοτε οι δι-
ασπάσεις κάνουν καλό», 
είχε προκαλέσει πολλές 
συζητήσεις. Μετά την 

αποχώρηση των 11 και τη 
δημιουργία νέου κόμμα-
τος, επιμένετε ότι μπορεί 
να βγει σε καλό για τον 
ΣΥΡΙΖΑ;

Το 2015 είχαμε διάσπαση 
καθώς η πολιτική διαφωνία 
είχε ως επίκεντρο την ίδια 
τη στρατηγική θεώρηση της 
ευρωπαϊκής πορείας της χώ-
ρας. Οι πρόσφατες εξελίξεις 
με την αποχώρηση των πρώ-
ην πλέον συντρόφων είναι 
μια άλλη ιστορία με εντελώς 
διαφορετικά χαρακτηριστι-
κά. Ίσως γίνομαι κουραστική 
καθώς επαναλαμβάνω για 
πολλοστή φορά πως θεω-
ρώ λάθος την επιλογή όσων 
αποχώρησαν, ιδιαίτερα ενό-
ψει του επικείμενου συνεδρί-
ου όπου όσα πρόταξαν ως 
αιτιάσεις, θα μπορούσαν να 
συζητηθούν διεξοδικά.

Όμως, «ὅ γέγονε γέγονε». 
Δεν υπάρχει καμία πολυτέ-
λεια για ομφαλοσκόπηση, με 
τη ΝΔ με νωπή την εκλογική 
νίκη της να ετοιμάζεται για 
ένα νέο γύρο δήθεν μεταρ-
ρυθμίσεων. Αν ο ρόλος της 
ΝΔ δεν αποκαλυφθεί, αν δεν 
θωρακιστούν αποτελεσμα-
τικά τα θεσμικά αναχώματα 
απέναντι στον αυταρχισμό 
της, αν δεν υπάρξει άμε-
σα μία σαφής προοδευτική 
αντιπρόταση απέναντι στο 
μείγμα ακροκεντρώου και 
ακροδεξιού λαϊκισμού που 
υπηρετεί τη νεοφιλελεύθερη 
ατζέντα της, φοβάμαι πως οι 
εξελίξεις για την κοινωνία, 
την οικονομία και τα εθνικά 
μας συμφέροντα δεν θα είναι 
θετικές.

Σε όλες τις δημοσκοπή-
σεις πλέον ο ΣΥΡΙΖΑ εί-
ναι τρίτο κόμμα ενώ δεν 

φαίνονται σημάδια αντι-
στροφής της αρνητικής 
εικόνας. Πως είναι δυνα-
τόν ο Πρόεδρος να βάζει 
τον πήχη στη νίκη στις 
Ευρωεκλογές; Θεωρείτε 
πως είναι εφικτός ο στό-
χος αυτός;

Στη σημερινή ευρωπαϊκή συ-
γκυρία, η δεξιά και η ακροδε-
ξιά κερδίζουν έδαφος έναντι 
των προοδευτικών δυνάμε-
ων. Τρέφονται από μια ρητο-
ρική γεμάτη φόβο, μίσος και 
εχθροπάθεια έναντι του δια-
φορετικού. Συνεργάζονται ή 
συμπράττουν όπως και στην 
Ελλάδα η ΝΔ με το ΛΑ.Ο.Σ., 
ώστε να υλοποιήσουν το 
νεοφιλελεύθερο όραμα, αδι-
αφορώντας για την κοινωνι-
κή συνοχή και για τα εθνικά 
και ευρωπαϊκά συμφέροντα. 
Τους επόμενους μήνες θα 
δώσουμε όλες μας τις δυνά-
μεις για να πετύχουμε το κα-
λύτερο δυνατό αποτέλεσμα 
στις Ευρωεκλογές. Είμαστε 
η αξιωματική αντιπολίτευση 
της χώρας και οφείλουμε 
να θέτουμε τον πήχη ψηλά. 
Ακόμη και τώρα που εμφα-
νιζόμαστε αποδυναμωμένοι. 
Παραμένουμε πολιτικά και 
εκλογικά ο βασικός αντίπα-
λος της Νέας Δημοκρατίας 
και ο κύριος εκφραστής του 
προοδευτικού χώρου. Στις 
Ευρωεκλογές, και σε πείσμα 
όσων καλλιεργούν το κλί-
μα της λεγόμενης χαλαρής 
ψήφου, η ψήφος στο ΣΥΡΙ-
ΖΑ – Προοδευτική Συμμαχία 
στηρίζει τις προοπτικές για 
ειρήνη, ευημερία, δημοκρα-
τία.

Η ΝΔ φαίνεται μετά τη δι-
πλή νίκη το καλοκαίρι και 
τα χαμηλά ποσοστά του 
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ 

να παίζει χωρίς αντίπαλο 
στο γήπεδο. Πιστεύτε ότι 
υπάρχει περίπτωση να 
χάσει ο Κυριάκος Μητσο-
τάκης αν δεν υπάρξει συ-
νεργασία των προοδευτι-
κών δυνάμεων;

Ο αντίπαλος της ΝΔ είναι η 
κοινωνία. Ο κ. Μητσοτάκης 
δεν κρατάει το πριόνι του 
Προέδρου της Αργεντινής 
Χαβιέρ Μιλέι, όμως ο πυρή-
νας του προγράμματός του 
είναι παρόμοιος. Η διάλυση 
του κοινωνικού κράτους, η 
ουσιαστική υπονόμευση των 
δικαιωμάτων σε δημόσια 
υγεία και δημόσια εκπαίδευ-
ση, κατακτήσεων στις οποίες 
στηρίζεται η κοινωνική συνο-
χή. Την ώρα που ο κ. Μητσο-
τάκης διαπραγματεύεται με 
την Τουρκία – ποιος ξέρει τί 
– ακούει στελέχη του να εκ-
φέρουν απαξιωτικές απόψεις 
για κείμενα – κλειδιά για την 
εθνική στρατηγική μας όπως 
η Συνθήκη της Λωζάνης. Τί 
επιφυλάσσει ο τελευταίος 
«ανασχηματισμός τσέπης» 
του τάχα επιτυχημένου πρω-
θυπουργού; Νέους Ινδαρέ; 
Ακόμη περισσότερα «αδιευ-
κρίνιστα»;

Όσο για τη συνεργασία των 
προοδευτικών δυνάμεων, η 
μεγαλύτερη έως σήμερα ευ-
καιρία ήταν εκείνη των εκλο-
γών της απλής αναλογικής 
όπου, όταν εμείς δείχναμε 
την προοπτική της συνεργα-
σίας στις εκλογές της απλής 
αναλογικής, άλλοι κοίταζαν 
με μικροκομματικά γυαλιά 
το δάχτυλο, συμβάλλοντας 
έτσι και στην εδραίωση της 
ΝΔ. Ωστόσο, η ίδια η κοινω-
νική και οικονομική πραγμα-
τικότητα που διαμορφώθηκε 
έκτοτε, πιέζει τις προοδευ-
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τικές δυνάμεις στην κατεύ-
θυνση της συνεννόησης και 
συνεργασίας στη Βουλή και 
στην κοινωνία. Περιθώρια 
υπάρχουν.

Έγινε μεγάλη συζήτηση 
την περίοδο των γιορτών 
μετά τη διαρροή από την 
Κουμουνδούρου για το 
δάνειο που έδωσε ο Στέ-
φανος Κασσελάκης προ-
κειμένου να πληρωθεί 
το δώρο στα κομματικά 
μέσα ενημέρωσης. Πως 
είναι δυνατόν το ταμείο 
να είναι μείον όταν κατά 
γενική παραδοχή ο Αλέ-
ξης Τσίπρας παρέδωσε 
έναν ΣΥΡΙΖΑ χωρίς χρέη;

Ο ΣΥΡΙΖΑ – Π.Σ. είναι δια-
φανής στα ζητήματα διαχεί-
ρισης. Γι’ αυτό μπόρεσε και 
συμμάζεψε τα ασυμμάζευτα 
και τέλειωσε τον εφιάλτη 
των μνημονίων. Η πρόσφα-
τη εξέλιξη οφείλεται στην 
μειωμένη κρατική επιχορή-
γηση και την καθυστέρηση 
της καταβολής της. Κατά τα 
λοιπά, το μόνο χρέος που 
έχουμε είναι πολιτικό και εί-
ναι απέναντι στην κοινωνία. 
Εκεί δεν έχει και «ακαταδί-
ωκτα». Και ασφαλώς δε θα 
φτάσουμε ποτέ στο σημείο 
να λάβουμε στα σοβαρά 
υπόψη οποιαδήποτε μομφή 
από κατόχους σχετικών ευ-
ρωπαϊκών ρεκόρ εγχώριους 
κατ’ επάγγελμα μπαταξήδες 
και τους πάτρωνές τους.

Συνέντευξη της Όλγας Γεροβασίλη, Δ’ Αντιπροέδρου της ΒτΕ και βουλευτή Άρτας του ΣΥΡΙΖΑ – 
Προοδευτική Συμμαχία, στην εφημερίδα «Realnews» και στον δημοσιογράφο Γιάννη Τσακίρη.
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Απόστολος Γ. Τόδουλος: Ανοιχτή επιστολή 
στον πρ. Δήμαρχο κ. Τσιρογιάννη

Φίλες και Φίλοι.

Έχοντας το αναφαίρετο δικαίωμα, 
που μας παρέχει η δημοκρατία, να 
κρίνουμε τους εκάστοτε διοικού-
ντες και σαν ελεύθερος και σκε-
πτόμενος πολίτης, που γεννήθηκε, 
ανατράφηκε και ζει σ’αυτήν την 
πόλη, αποφάσισα να γράψω και να 
δημοσιεύση αυτή την ανοιχτή επι-
στολή.
Αφορμή λοιπόν, γι’αυτήν μου την 
παρέμβαση, αποτέλεσαν οι αλλε-
πάλληλες βερμπαλιστικές δηλώσεις 
του αποτυχόντα στις τελευταίες 
αυτοδιοικητικές εκλογές κ. Χρή-
στου Τσιρογιάννη.
Πρώην Δήμαρχε Αρταίων
κ. Χρ. Τσιρογιάννη
Παρακολουθώ πολύ καιρό τώρα, 
τις προ και μετεκλογικές δηλώσεις 
σου.
Αυτό που μου έχει μείνει σαν εντύ-
πωση, είναι κυρίως μια αδικαιολό-
γητη έπαρση και μεγάλη αλαζονία 
για τα επιτεύγματά σου σχετικά με 
την βελτίωση της ζωής των Αρτη-
νών.
Είναι όμως πασιφανές ότι επιβεβαι-
ώνεται η γνωστή παροιμία, “άλλα 
τα μάτια του λαγού κι άλλα της 
κουκουβάγιας”!!
Έτσι σαν γηγενής και μόνιμος κά-
τοικος αυτής της πόλης, όπως προ-
είπα, δεν έχω αντιληφθεί, καμμία 
βελτίωση στην καθημερινότητά 
μου. Το αντίθετο θα’λεγα μάλιστα 
ότι συμβαίνει.
Γι’αυτό ίσως καλλίτερη γνώση κι 
επίγνωση της πραγματικότητας θα 
οφελούσε.
Εξ άλλου η Άρτα, όπως και κάθε 
πόλη, δεν είναι τσιφλίκι κανενός, 
ούτε περιουσία του.

Πιθανά δεν έγινε αντιληπτό και κα-
τανοητό ότι οι αιρετοί έρχονται και 
παρέρχονται. Παρένθεση εδώ: (Δεί 
τον άρχοντα τριών μεμνήσθαι (= 
να θυμάται),
Πρώτον ότι ανθρώπων άρχει
Δεύτερον ότι κατά νόμους άρχει.
Τρίτον ότι ουκ αεί άρχει (Αγάθων, 
αρχαίος ποιητής).

Φίλες και Φίλοι
Η πόλη όπως και οι κάτοικοί της μέ-
νουν, θα μένουν και θα επιλέγουν, 

(σε πείσμα αλλότριων επιδιώξεων) 
αυτούς που νομίζουν σαν πλέον 
κατάλληλους κι αυτό τελευταία 
έκαναν, έκριναν κι επέλεξαν.
Δεν έχουν νόημα λοιπόν τα πολλά 
λόγια και οι άμεσες ή έμμεσες και 
μεμψίμοιρες κατηγορίες ότι θα με-
τανοιώσουν για την επιλογή τους.
Η μικροψυχία δεν αρμόζει σε κά-
ποιον που εκλέχθηκε δυο φορές 
και για εννιά συναπτά χρόνια, να 
διοικήσει την πόλη.
Εξ άλλου ένας είχε κι έχει βάλει 

ψηλά τον πήχυ, αλλάζοντας την 
μορφή και την εικόνα της Άρτας 
κι αυτός είναι, ο αείμνηστος μέ-
γας Κώστας Βάγιας, που παρόλα 
τα πολλά και σημαντικότατα έργα 
του, ουδέποτε είχε καταληφθεί από 
εγωισμό έπαρση και αλαζονία, για-
τί απλά θεωρούσε αυτονόητη την 
προσφορά στον τόπο μας. Κύριε 
Τσιρογιάννη.
Καλό θα είναι λοιπόν να μην προ-
σπαθείς άλλο να πείσεις για τα έργα 
σου, γιατί εν τέλει αυτή ήταν η 

αποστολή και η υποχρέωσή σου, 
δηλ. να προσφέρεις κι όχι να καρ-
πωθείς οτιδήποτε.
Άλλωστε η προσφορά εμπεριέχει 
κυρίως ανιδιοτέλεια!
Κύριε πρώην Δήμαρχε.
Πρέπει να ξέρεις ότι η ταπεινοφρο-
σύνη, αποτελούσε κι ακόμη αποτε-
λεί και είναι αρετή.
Θυμήθηκα μια αναφορά σου στα 
λόγια του μεγάλου φιλοσόφου, δι-
αχρονικού Σωκράτη ότι:
“τα άδεια σακκιά τα φουσκώνει 
ο αέρας, τα δε άδεια κεφάλια, η 
έπαρση”. Καλά ενθυμούμαι;
Εν κατακλείδι τα πολλά λόγια, λένε, 
είναι φτώχεια, τα δε “γενόμενα, 
ουκ απογίγνονται”, δηλ. ό,τι έγινε, 
δεν ξεγίνεται, δεν αλλάζει!
Κύριε Τσιρογιάννη,
Ο πολιτικός πολιτισμός, κάτι που 
κατά κόρον προεκλογικά είχες επι-
καλεσθεί, καλόν θα είναι να τον τη-
ρήσεις και ν’ακολουθήσεις, απ’την 
θέση που οι Αρτηνοί σου επιφύλα-
ξαν για την επόμενη πενταετία.
Αυτά λοιπόν ήθελα να επισημάνω 
προς το παρόν, ευχόμενος να μην 
υπάρξουν, ή προκύψουν αφορμές 
για συνέχεια, διότι όπως ο λαός λέει 
“κακό χωριό τα λίγα σπίτια” κι ότι 
κάποτε όλα βγαίνουν στο φως.
Κλείνοντας αυτή μου την παρέμβα-
ση,
Εύχομαι σ’όλους Χρόνια Πολλά και 
Καλή Χρονιά, μια χρονιά πιο φω-
τεινή, πολιτισμένη, πολύκαρπη και 
καλλίκαρπη, κυρίως δε, με Υγεία.
Χαίρετε και έρρωσθε.
(δηλ. Να είστε χαρούμενοι, γεροί 
και δυνατοί)
4 ΙΑΝ.2024 
Απόστολος Γ. Τόδουλος

Αναμφίβολα το 2023 
που μας αποχαιρέ-
τησε πριν από λίγες 
μέρες δεν ήταν από 

τις καλύτερες χρονιές, ούτε 
για την παγκόσμια κοινότητα 
ούτε πολύ περισσότερο για 
τη χώρα μας.
Ο διεθνής απολογισμός υπήρξε 
πολύ βαρύς, καθώς στο ήδη ανοι-
χτό από το 2022 πολεμικό μέτω-
πο της Ρωσίας με την Ουκρανία, 
προστέθηκε κι αυτό της Μέσης 
Ανατολής, με την πολεμική επι-
χείρηση του Ισραήλ στη Γάζα και 
τα όσα τραγικά συμβαίνουν το 
τελευταίο διάστημα στην περιο-
χή.

Ειδικότερα στην Ελλάδα, η χρο-
νιά που μας αποχαιρέτησε ήταν 
μια από τις πιο δύσκολες, με πρω-
τόγνωρες φυσικές καταστροφές, 
τραγικά δυστυχήματα και πρωτο-
φανή εγκλήματα.
Κανείς δε μπορεί να ξεχάσει το 
σιδηροδρομικό δυστύχημα των 
Τεμπών ούτε τις επιπτώσεις της 
κλιματικής κρίσης, με τις κατα-
στροφικές φωτιές κυρίως στον 
Έβρο και τις βιβλικές πλημμύρες 
στη Θεσσαλία.
Νωπές είναι οι μνήμες από τα 
θύματα της οπαδικής και της εν-
δοοικογενειακής βίας, την ένταση 
της παιδικής παραβατικότητας και 
της εγκληματικότητας, σοβαρά 
κοινωνικά προβλήματα που η Κυ-
βέρνηση επιχειρεί να αντιμετωπί-
σει με επικοινωνιακούς όρους και 
ανασχηματισμούς.

Με αισιοδοξία και πολλές προσδοκίες καλωσορίζουμε το 2024!!!

Στον οικονομικό τομέα, μέσα στο 
2023, είχαμε από τη μια μεριά 
τους κυβερνητικούς κομπασμούς 
για υψηλούς ρυθμούς ανάπτυξης, 
την κατάκτηση της «επενδυτικής 
βαθμίδας», τους επαίνους του 
Econimist και της Bild κι από την 
άλλη τους πολίτες που βιώνουν 
εκτός των άλλων την ανεξέλεγκτη 
ακρίβεια και αισχροκέρδεια.
 Οι Έλληνες καλούνται να πληρώ-
σουν βασικά αγαθά στο σούπερ 
μάρκετ και την ενέργεια σε τιμές 
υψηλότερες των μέσων Ευρωπαϊ-

κών, με μισθούς Ελλάδας, που εί-
ναι ακόμη από τους χαμηλότερους 
στην Ε.Ε.
Είναι η περίοδος που ξαναγίνεται 
επίκαιρη η γνωστή φράση του Γε-
ωργίου Παπανδρέου: «Οι αριθμοί 
ευημερούν, αλλά οι άνθρωποι δυ-
στυχούν»…
Το 2023 όμως ήταν παράλληλα 
χρονιά πολλαπλών εκλογικών ανα-
μετρήσεων, από τις οποίες προ-
έκυψε ένα πρωτόγνωρο πολιτικό 
σκηνικό για τη χώρα, καθώς είναι 
η πρώτη φορά στην πολιτική μας 

ιστορία που υπάρχει ΜΟΝΟ μία με-
γάλη παράταξη και ένα κυρίαρχο 
κόμμα.  
Και δεν είναι μόνο τα εκλογικά απο-
τελέσματα του Μαΐου –Ιούνιου, 
αφού όλες οι δημοσκοπήσεις που 
έχουν πραγματοποιηθεί τους τε-
λευταίους μήνες, ανεξάρτητα από 
επιμέρους διαφορές μεταξύ τους, 
καταλήγουν στο ίδιο συμπέρασμα. 
Η κυβέρνησης της ΝΔ, παρά τα όσα 
δραματικά συμβαίνουν, παρά τα 
πολλά λάθη και τις παλινωδίες αλλά 
και το πλήγμα που υπέστη στο 

2ο γύρο των αυτοδιοικητικών 
εκλογών, διατηρεί ακόμη σαφές 
προβάδισμα, με ιδιαίτερα υψηλά 
ποσοστά.
Ο ΣΥΡΙΖΑ συνεχίζει να ταλανίζε-
ται από τα εσωτερικά του προ-
βλήματα, χάνοντας στην πρόθε-
ση ψήφου σχεδόν το μισό από τα 
ποσοστά των εθνικών εκλογών, 
ενώ το ΠΑΣΟΚ κερδίζει μεν τη 
δεύτερη θέση, στην οποία δείχνει 
πλέον να σταθεροποιείται, όμως 
η αύξηση των ποσοστών του δεν 
είναι τέτοια που να προοιωνίζει 
σύντομα αλλαγή των πολιτικών 
συσχετισμών.

Και ενώ όλα αυτά συμβαίνουν, 
μπήκαμε με αισιοδοξία και πολ-
λές προσδοκίες  στο “δίσεκτο” 
2024, ελπίζοντας ότι θα είναι μια 
χρονιά, αν μη τι άλλο, καλύτερη 
από αυτή που διαδέχθηκε.

Και επειδή: “Ο πιο αξιόπιστος 
τρόπος για να προβλέψεις το 
μέλλον, είναι να κατανοήσεις τι 
γίνεται στο παρόν”, θα ήθελα να 
κλείσω το πρώτο της χρονιάς με 
μία πρόβλεψη.
 Στο επόμενο διάστημα και με 
πρώτο σταθμό τις επερχόμενες 
Ευρωεκλογές, θα υπάρξουν σο-
βαρές πολιτικές εξελίξεις και ανα-
κατατάξεις.
Εύχομαι σε όλες και όλους ΧΡΟ-
ΝΙΑ ΠΟΛΛΑ & ΚΑΛΗ ΧΡΟΝΙΑ με 
ΥΓΕΙΑ!!!

ΓΡΑΦΕΙ Ο ΒΑΣΙΛΗΣ ΙΩΑΝΝΟΥ
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Σε παραπολιτικό επί-
πεδο, σχολιάστηκε 
δημοσιογραφικά η 
συνεδρίαση της ΠΕΔ 
Ηπείρου, η οποία έλα-

βε χώρα την τελευταία ημέρα 
του 2023 στα Ιωάννινα, με κύ-
ριο θέμα την πληρωμή του με-
λετητή για μια σωρεία μελετών, 
που αφορούσαν έργα του προ-
γράμματος ΘΗΣΕΑ…
Απ’ότι αντιληφθήκαμε υπήρχε μια 
διάθεση άλλοι αυτοδιοικητικοί να 
συζητήσουν το θέμα, καθώς αφορά 
μελέτες δεκαπενταετίας, με κομμένα 
τιμολόγια και κίνδυνο καταλογισμού, 
άλλοι αυτοδιοικητικοί να θέσουν την 
εκκρεμότητα στις ελληνικές καλέν-
δες (μέρες που ήταν).
Την συνεδρίαση παρακολούθησε και 
ο πρώην δήμαρχος και τέως πρόε-
δρος της ΠΕΔ Ηπείρου Γιάννης Πα-
παλέξης, ο οποίος παραστάθηκε ως 
μέλος επιτροπής ελέγχου μελετών 
της ΠΕΔ και ενόψει της συζήτησης 
του θέματος, παραβρέθηκε στην πε-
ρίπτωση που ήθελε κάποιος κάποια 
διευκρίνηση.
Από τις δημοσιογραφικές αναφορές, 
φάνηκε ότι η παρουσία του, είχε 

Τι έγινε με τον Παπαλέξη στην ΠΕΔ Ηπείρου τελικά;

εκρηκτικές προεκτάσεις, με προ-
φορική αντιπαράθεση με τον νυν 
πρόεδρο της ΠΕΔ. Αφορμή ήταν η 

απόφασή του να περατώσει την συ-
νεδρίαση, ως μη έχουσα την απαραί-
τητη απαρτία.

Επικοινωνήσαμε με τον πρώην δή-
μαρχο για να μας πει την δική του 
άποψη, σύμφωνα με την οποία ο 

κ. Παπαλέξης, αναφέρθηκε ότι δεν 
είναι δυνατόν να ακυρώνεται έτσι 
μια συνεδρίαση, την στιγμή που 
διαδικαστικά στο παρελθόν οι απο-
φάσεις μπορούσαν να ληφθούν 
και εξ αποστάσεως, με τηλεφωνική 
επικοινωνία… Ο πρόεδρος της ΠΕΔ, 
τον επέπληξε ότι δεν ήταν μέλος 
της ΠΕΔ και δεν είχε δικαίωμα να 
παρεμβαίνει, για να εισπράξει την 
απάντηση ότι δεν είναι δυνατόν την 
στιγμή που είχε συγκεντρωθεί τό-
σος μεγάλος αριθμός αυτοδιοικητι-
κών από όλη την Ήπειρο, να κλείνει 
έτσι εύκολα μια διαδικασία.
Αποχώρησε τότε από την αίθουσα, 
την στιγμή που ήρθε ακόμη ένα 
μέλος της ΠΕΔ, με αποτέλεσμα να 
υπάρξει τελικά απαρτία και να συζη-
τηθεί τελικά το θέμα…
Τώρα αναφορικά με τις σκοπιμότη-
τες, πίσω από αυτό το ζήτημα, πολ-
λά μπορούν να ειπωθούν και ακόμη 
περισσότερα υπονοούμενα εύκο-
λα καλλιεργούνται. Επί της ουσίας 
όμως, σύμφωνα με τον κ. Παπαλέ-
ξη, η διαφορά που δημιουργήθηκε 
ήταν διαδικαστικής και μόνο φύσης 
και εξαιτίας της ιδιότητάς του ως 
πρώην προέδρου της ΠΕΔ Ηπείρου.

Ενδιαφέρεται για 
ΥΠΕάρχης ο Δημήτρης 

Σκανδάλης;

Μπορεί ο Χρυσοχοϊδης 
στην τελευταία του 
επίσκεψη στα Ιωάν-
νινα, να προανήγγει-

λε την δημιουργία Υγειονομι-
κής Περιφερειακής Ενότητας 
με έδρα τα Ιωάννινα, παρόλα 
αυτά στην τελευταία πρόσκλη-
ση για την κάλυψη των θέσεων 
για τις ΥΠΕ όλης της χώρας, η 
οποία έλαβε χώρα λίγες ώρες 
πριν την μεταφορά του στο 
πάλαι ποτέ Υπουργείο Δημο-
σίας Τάξεως, δεν περιλαμβάνει 
τέτοια περίπτωση.
Το θέμα είναι ότι η μεταφορά 
του Νίκου Κατσακιώρη από την 
θέση του Διοικητή του Πανεπι-
στημιακού στην Περιφέρεια 
Δυτικής Ελλάδας, ως θεματι-
κός Αντιπεριφερειάρχης, δη-
μιουργεί νέα δεδομένα στον 
χώρο της Διοίκησης Μονάδων 
Υγείας στην Περιοχή μας. Και 

μάλιστα θα υπάρξει μεγαλύ-
τερο ενδιαφέρον, αν ισχύει η 
-αδιασταύρωτη- πληροφορία, 
που κυκλοφορεί στα πολιτικά 
πηγαδάκια, ότι θα υποβάλλει 
πρόταση για την Διοίκηση της 
6ης ΥΠΕ ο δικηγόρος Δημή-
τρης Σκανδάλης, ο οποίος είναι 
αυτή την στιγμή διοικητής στο 
Νοσοκομείο της Πρέβεζας.
Σύμφωνα και με την πρόσκλη-
ση, ο γνωστός αρτινός δικη-
γόρος, έχει όλα τα προσόντα 
για την υποβολή της αίτησης, 
καθώς έχει την πενταετή προ-
ϋπηρεσία πλέον στην διοίκηση 
της υγείας, γεγονός το οποίο 
αξιολογείται σημαντικά.
Ο νέος χρόνος λοιπόν στον το-
μέα της Υγείας, εκτός από το 
νέο Υπουργό, θα έχει και άλλα 
ενδιαφέροντα να παρουσιάσει, 
τουλάχιστον στο κομμάτι της 
διοίκησης.

ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΗΠΕΙΡΟΥ: 
ΣΧΟΛΙΟ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΠΕΝΤΑΞΗ ΤΟΥ ΠΑΡΚΟΥ ΥΨΗΛΗΣ 

ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΑΣ ΑΠΟ ΤΟ ΤΑΜΕΙΟ ΑΝΑΚΑΜΨΗΣ

Η απένταξη του Πάρκου 
Υψηλής Τεχνολογίας 
σημαίνει για το λαό 
ότι δεν θα χρεωθεί 50 

εκατομμύρια ευρώ από χρήμα-
τα του Ταμείου Ανάκαμψης που 
τα πληρώνει  με προαπαιτού-
μενα και από χρήματα δανείων 
τραπεζών που θα αφαιρούσαν 
χρήματα από άλλα έργα. Τίπο-
τα άλλο. 
Το έργο που απεντάχθηκε δεν θα 
το χρησιμοποιούσε ο λαός, αλλά 
οι 5 πολυεθνικές του κλάδου της 
πληροφορικής που ούτως ή άλλως 
έχουν τα χρήματα να αγοράσουν 
«τα μισά Γιάννενα» για να στεγα-
στούν. 
Οι κατασκευαστικοί όμιλοι που θα 
έφτιαχναν το έργο των 50 εκατομ-
μυρίων προφανώς και θα στενοχω-
ριούνται από τα κέρδη που έχασαν 
και γι αυτό θορυβήθηκε και το πο-
λιτικό τους προσωπικό δηλαδή ο κ. 
Περιφερειάρχης της ΝΔ που καλεί 
τον πρωθυπουργό να σώσει την 
κατάσταση, η Βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ 
Άρτας, οι παρατάξεις του περιφε-
ρειακού συμβουλίου της ΝΔ, του 
ΠΑΣΟΚ και του ΣΥΡΙΖΑ που στήρι-
ζαν τόσο καιρό το έργο. 
Αντίθετα, όταν ρωτήθηκε ο κ. Πε-
ριφερειάρχης για την απένταξη του 
νέου αγωγού ύδρευσης Άρτας-Πρέ-
βεζας-Λευκάδας, ούτε λίγο ούτε 
πολύ απάντησε ότι «το έλεγε ότι 
έχει πρόβλημα η μελέτη» και όχι 
μόνο τον πρωθυπουργό δεν κάλεσε 
αλλά δικαιολόγησε και την απέντα-
ξη ενός έργου που θα έδινε νερό 
σε 3 νομούς που αντιμετωπίζουν 
πρόβλημα το καλοκαίρι.
Ταυτόχρονα όμως, ποτέ δεν απά-
ντησε γιατί με αυτά τα 50 εκατομ-
μύρια δεν πρότεινε τη δημιουργία 

φοιτητικών εστιών ώστε να στεγα-
στούν εκατοντάδες παιδιά λαϊκών 
οικογενειών που αντιμετωπίζουν 
σοβαρά προβλήματα στέγασης και 
εγκαταλείπουν την πόλη και τις 
σπουδές τους όπως επανειλημμέ-
να ζητά η Λαϊκή Συσπείρωση, αλλά 
επέλεξε τη δημιουργία ενός κτιρίου 
για να στεγάσει 5 πολυεθνικές πλη-

ροφορικής. 
Ο κ. Περιφερειάρχης μπορεί κάθε 
φορά που «τα βρίσκει σκούρα» 
να υπενθυμίζει ότι τον στηρίζει 
το  54% του Ηπειρώτικου λαού, 
ωστόσο σε αυτό το 54% οφείλει 
καταρχήν να δώσει εξηγήσεις για 
τις πράξεις του. 



Tο πρώτο και 
σημαντ ικότε -
ρο στάδιο της 
δ ι α χ ε ί ρ ι σ η ς 
των κινδύνων 

περιλαμβάνει την ανα-
γνώριση των κινδύνων 
(identification), δηλαδή 
τον καθορισμό τους σε βα-
σικές κατηγορίες και υπο-
κατηγορίες.
Σε άρθρο μας 
(o.t.gr-19/12/2023) πα-
ρουσιάζονται οι μελλο-
ντικές προκλήσεις που θα 
αντιμετωπίσει η κοινωνική 
ασφάλιση στην Ελλάδα, 
οι οποίες αναφέρονται: 
α) στην δημογραφική γή-
ρανση του πληθυσμού, β) 
τις δομικές αλλαγές στην 
αγορά εργασίας, γ) την τε-
χνολογική εξέλιξη – ψηφι-
οποίηση και δ) την κλιμα-
τική αλλαγή. 
Όμως, σε αυτές τις προ-
κλήσεις απαιτείται από τους 
δημόσιους φορείς να σχεδι-
αστούν από τώρα πολιτικές 
για την αντιμετώπιση και τη 
διαχείριση των κινδύνων που 
απορρέουν από αυτές. Το πε-
ριεχόμενο και η διαδικασία της 
διαχείρισης των κινδύνων που 
απορρέουν από τις συγκεκρι-
μένες προκλήσεις αναφέρο-
νται στον καθορισμό ή την 
αναγνώριση του κινδύνου, 
την μέτρηση, τον έλεγχο και 
την ελαχιστοποίηση των επι-
πτώσεων τους. Στην κατεύ-
θυνση αυτή απαιτείται αρχικά 
η αναγνώριση των κινδύνων. 
Στην συνέχεια πραγματοποιεί-
ται η μέτρηση (ποσοτικοποίη-
ση) τους και τέλος εκπονείται 
το σχέδιο διαχείρισης τους. Το 
επόμενο στάδιο περιλαμβάνει 
την εφαρμογή του σχεδίου 
και την υλοποίηση ενός συ-
γκεκριμένου προγράμματος 
περιορισμού των κινδύνων και 
ακολουθεί η επαναξιολόγηση 
των κινδύνων και εφαρμογή 
ενός σχεδίου ελέγχου.

Βέβαια, το πρώτο και σημαντι-
κότερο στάδιο της διαχείρισης 
των κινδύνων περιλαμβάνει 
την αναγνώριση των κινδύ-
νων (identification), δηλαδή 
τον καθορισμό τους σε βα-
σικές κατηγορίες και υπο-
κατηγορίες. Στην κοινωνική 
ασφάλιση οι κίνδυνοι κυρίως 
είναι μακροπρόθεσμοι και ως 
εκ τούτου η αποτίμησή τους 
θα πρέπει να βασίζεται σε συ-
ντηρητικές και εύλογες υπο-
θέσεις εργασίες αναφορικά με 
την αύξηση των μισθών, την 
παραγωγικότητα, τις δομικές 
αλλαγές της οικονομίας, την 
ανεργία, το προσδόκιμο ζωής, 
την γεννητικότητα, τις δημο-
γραφικές μεταβολές, τα επι-
τόκια, τον πληθωρισμό, την 
ανικανότητα και αναπηρία, 
τον ιατρικό πληθωρισμό για 
την υγεία, τις δαπάνες διοικη-
τικής λειτουργίας, κ.λ.π. Έτσι, 
ο δημογραφικός κίνδυνος (γο-

H διαχείριση των προκλήσεων της κοινωνικής 
ασφάλισης στην Ελλάδα

ρούν να σχεδιαστούν οι κα-
τάλληλες πολιτικές για την 
αντιμετώπιση των συγκεκρι-
μένων κινδύνων στο μέλ-
λον. Δηλαδή να σχεδιαστούν 
πολιτικές για την μείωση 
(mitigation) ή την εξάλειψη 
(termination) των κινδύνων 

ή για την διαχείριση τους 
καθορίζοντας ανεκτά επίπε-
δα κινδύνου (risk tolerance). 
Τέλος να εφαρμοστούν πολι-
τικές για τον έλεγχο (control) 
των κινδύνων τόσο με την 
συνεχή παρακολούθηση τους 
(monitoring), όσο και με την 

διαρκή επαναξιολόγηση τους, 
προκειμένου να αποτραπούν 
σε μεσο-μακροχρόνιο επίπεδο 
οι συνθήκες επιδείνωσης των 
κινδύνων και των παρεχόμε-
νων παροχών του συστήμα-
τος κοινωνικής ασφάλισης 
στην χώρα μας.

Των Σάββα Γ. Ρομπόλη, 

Ομότιμου Καθηγητή Πα-

ντείου Πανεπιστημίου και 

Βασίλειου Γ. Μπέτση, Δρ. 

Παντείου Πανεπιστημίου

νιμότητα, προσδόκιμο ζωής) 
μπορεί να επηρεαστεί από την 
γήρανση του πληθυσμού, την 
τεχνολογική εξέλιξη, αλλά και 
από την κλιματική κρίση. Οι 
δαπάνες για την υγεία μπο-
ρούν να επηρεαστούν από 
την κλιματική αλλαγή και την 
γήρανση του πληθυσμού.

Επιπλέον, οι κίνδυνοι που 
απορρέουν από τις προ-
κλήσεις που αναφέρθηκαν, 
αναφέρονται στον κίνδυνο 
καταστροφής, όπως για πα-
ράδειγμα τις επιδημίες, τις 
πλημμύρες, τους σεισμούς 
που μπορεί να επιβαρύνουν 
σημαντικά το σύστημα υγεί-
ας. Ο οικονομικός κίνδυνος 
με τις διακυμάνσεις των οι-
κονομικών κύκλων επηρεάζει 
την απασχόληση, τον πληθω-
ρισμό και τα επιτόκια. Ο κίν-
δυνος των επενδύσεων στην 
διαχείριση των αποθεματικών 
της κοινωνικής ασφάλισης και 
ο πολιτικός κίνδυνος, δηλαδή 
ο κίνδυνος εργαλειοποίησης 
της κοινωνικής ασφάλισης για 
την επίτευξη πολιτικών στό-
χων επηρεάζει καθοριστικά 
και αρνητικά την μακροχρόνια 
βιωσιμότητα της. Όμως, το 
σημαντικότερο στην διαχείρι-
ση και την αντιμετώπιση των 
προκλήσεων της κοινωνικής 
ασφάλισης και των κινδύνων 
που απορρέουν από αυτές εί-
ναι η κατανόηση και η διακρι-
τή αντιμετώπιση της αβεβαι-
ότητας (uncertainty) και του 
κινδύνου (risk).

Ο κίνδυνος προκύπτει από 
την αβεβαιότητα. Η αβεβαιό-
τητα σύμφωνα με τον Keynes 
είναι μεθοδολογικά μη ποσοτι-
κοποιήσιμη και για τον Knight 
είναι αυτή που δεν μπορεί να 
καθοριστεί με πιθανότητες. 
Αντίθετα, ο κίνδυνος για τον 
Keynes είναι ποσοτικοποιήσι-
μος, δηλαδή μπορεί να μετρη-
θεί και για τον Knight μπορεί 
να καθοριστεί με πιθανότη-
τες. Άρα, σύμφωνα με τους 
Keynes και Knight ο κίνδυνος 
μεθοδολογικά μπορεί να με-
τρηθεί εφόσον είναι δυνατόν 
να καθορισθεί με πιθανότη-
τες. Στην κατεύθυνση αυτή, 
η διαχείριση των κινδύνων 
απαιτείται να σχεδιαστεί με 
τέτοιον τρόπο ώστε οι αβε-
βαιότητες που απορρέουν από 
τις τέσσερις προκλήσεις να 
μπορούν να είναι μετατρέψι-
μοι σε μετρήσιμους κινδύνους 
με πιθανότητες (κατανομές 
πιθανοτήτων).

Έτσι, καθορίζοντας τις κα-
τανομές πιθανοτήτων των 
κινδύνων θα είναι δυνατόν 
να μετρηθούν οι οικονομικές 
επιπτώσεις αυτών. Με άλλα 
λόγια από την στιγμή που 
θα μπορούν να μετρηθούν 
οι οικονομικές επιπτώσεις 
(Σ.Ρομπόλης –Β. Μπέτσης, 
o.t.gr-19/12/2023) θα μπο-
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8 Ιανουαρίου 1991: 
Δολοφονήθηκε ο 
Νίκος Τεμπονέρας 

Μαθηματικός που δολο-
φονήθηκε σε ηλικία 38 
ετών στην Πάτρα, κατά 
τη διάρκεια των μαθη-
τικών κινητοποιήσεων 
εναντίον νομοσχεδίου 
υπουργείου παιδείας. 
Ο Τεμπονέρας χτυπήθηκε 
στο κεφάλι με σιδερολοστό. 
Για το έγκλημα κατηγορήθη-
καν ο πρόεδρος της ΟΝΝΕΔ 
Αχαΐας και δημοτικός σύμ-
βουλος, Γιάννης Καλαμπόκας 
και το μέλος της τοπικής ΟΝ-
ΝΕΔ, Αλέκος Μαραγκός. 
Ο Καλαμπόκας καταδικά-
στηκε και το 1998 αφέθηκε 
ελεύθερος. 
Η δολοφονία εξόργισε την 
κοινή γνώμη και οδήγησε 
στην παραίτηση του Υπουρ-
γού Παιδείας, Κοντογιαννό-
πουλου. 
Στις 10 Ιανουαρίου, οργα-
νώθηκε συλλαλητήριο στην 
Αθήνα με περισσότερους 
από 100.000 διαδηλωτές. ... 

Ο Νίκος Τεμπονέρας ζει στους αγώνες 
της νεολαίας

Ο Νίκος Τεμπονέρας αγωνί-
στηκε για το δικαίωμα σε μία 

ουσιαστική δημόσια εκπαί-
δευση, υπερασπίστηκε τους 

μαθητές και τις μαθήτριές 
του και το έκανε με τη ζωή 
του απέναντι στους τρα-
μπούκους δολοφόνους της 
ΟΝΝΕΔ και της ΝΔ. 
Δεν ξεχνάμε τη μνήμη και το 
παράδειγμα του, τιμάμε τον 
αγώνα του. Ένας αγώνας 
που συνεχίζεται σήμερα για 
κοινωνική δικαιοσύνη, για 
την υπεράσπιση του δημο-
σίου και δημοκρατικού χαρα-
κτήρα της εκπαίδευσης. 
Ο Νίκος Τεμπονέρας ζει 
στους αγώνες της νεολαί-
ας για μια καλύτερη ζωή, οι 
φυσικοί και ηθικοί αυτουργοί 
της δολοφονίας του θα είναι 
για  πάντα γραμμένοι σε μία 
από τις πιο μαύρες σελίδες 
της σύγχρονης ελληνικής 
ιστορίας.

Αγλαΐα Νάτσικα
Καθηγήτρια Μουσικής 
Οργανωτική Υπεύθυνη 
Νέα Αριστερά Άρτας

Η Ομάδα Εργασίας και 
Επέμβασης (Ο.Ε.Ε.) της 
Επιτροπής Νοσοκομει-
ακών Λοιμώξεων του 

Γενικού Νοσοκομείου Άρτας με 
τη σύμφωνη γνώμη της Διοίκη-
σης, λαμβάνοντας υπόψιν την 
αυξημένη συχνότητα επιβεβαι-
ωμένων θετικών κρουσμάτων 
covid-19 και εποχικής γρίπης  
συστήνει  την ανάγκη τήρησης 
των κάτωθι μέτρων: 
Υποχρεωτική χρήση προστα-
τευτικής μάσκας από όλο το 

υγειονομικό προσωπικό, τους 
ασθενείς  και τους συνοδούς 
ασθενών που προσέρχονται στο 
Νοσοκομείο. 
 Διενέργεια rapid test για 
covid-19 σε όλους τους ασθε-
νείς που προσέρχονται για εξέ-
ταση στα τακτικά εξωτερικά 
ιατρεία του Νοσοκομείου έως 
24 ώρες πριν την εξέταση. Εξαι-
ρούνται τα επείγοντα περιστα-
τικά.
Όλοι οι συνοδοί νοσηλευόμε-
νων ασθενών πρέπει να φέρουν 

απάντηση αρνητικού rapid test 
για covid-19  και να επαναλαμ-
βάνεται κάθε τρεις ημέρες.
Απαγορεύεται αυστηρά το επι-
σκεπτήριο. Ένας συνοδός ανά 
ασθενή και όπου κρίνεται απα-
ραίτητο, από τους Διευθυντές 
των Κλινικών. 

Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΟΥ Γ.Ν ΑΡΤΑΣ 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΣΙΝΤΕΛΕΣ

Τήρηση μέτρων στο Γενικό Νοσοκομείο Άρτας
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Θεοφάνεια  2024: Με επισημότητα, κατάνυξη και 
πλήθος κόσμου ο εορτασμός του Καθαγιασμού των 

Υδάτων στο Ιστορικό γεφύρι της Άρτας

Με σύμμαχο τον 
αρκετά καλό 
καιρό, πλή-
θος κόσμου 

με τη γιορτινή του διά-
θεση,  από το πρωί της 
Ημέρας των Θεοφανείων 
- Σάββατο 6 Ιανουαρίου 
-  προσήλθε στους ναούς 
του Δήμου Αρταίων  προ-
κειμένου να παραβρεθεί  
στον Μεγάλο Αγιασμό 
των Θεοφανείων. Η κατά-
δυση του Τιμίου Σταυρού  
έλαβε χώρα στο θρυλικό 
γεφύρι της Άρτας, στα 
προαύλια των μικρών 
εκκλησιών των χωριών,  
σε όχθες του Αράχθου , 
στη θάλασσα της Κορω-
νησίας, στον Αμβρακικό,  
γιορτάζοντας  με αυτόν 
τον τρόπο  το μυστήριο  
της Βάπτισης του Θεαν-
θρώπου.

Στον Ιερό Ναό του Αγίου 
Μάξιμου Γραικού Άρτας, 
στην περιοχή Τριγώνου,  
όπου τελέστηκε η Θεία Λει- «Σήμερα ενώνεται η γη 

και ο Ουρανός.
Σήμερον τα άνω τοις 
κάτω συνεορτάζει και τα 
κάτω τοις άνω συνομι-
λεί». 
Με τα λόγια αυτά ο Σεβασμι-
ότατος  Μητροπολίτης  Άρ-
της κ. Καλλίνικος ευχήθηκε 
στο πλήθος και σημείωσε: 
«Η κατάδυση του Τιμίου 
Σταυρού από το ιστορικό 
γεφύρι ενέχει Μέγα συμβο-
λισμό. Είναι η ένωση των 
δύο όχθεων, η ένωση των 
ανθρώπων και μέσα από την 
ταπεινότητα, ο ερχομός της 
Ειρήνης της Ενότητας και 
της Αγάπης».
Στο τέλος της τελετής ο Δή-
μαρχος Αρταίων κ. Σιαφά-
κας, ευχόμενος σε όλον τον 
κόσμο, δήλωσε: «Γιορτάζου-
με σήμερα τα Άγια Θεοφά-
νεια, τη μεγάλη αυτή γιορτή 
της Χριστιανοσύνης.  Είναι η 
νίκη του Φωτός ενάντια στο 
Σκοτάδι, η νίκη του Καλού 
ενάντια στο Κακό. Εύχομαι 
το Άγιο Φως των Θεοφανεί-
ων να φέρει θεία φώτιση , 
εσωτερική αναβάπτιση, που 
θα οδηγεί τις σκέψεις και τις 
πράξεις μας  με ηθικές αξίες 
και ιδανικά, αλληλοσεβασμό, 
αλληλεγγύη και αγάπη, αισι-
οδοξία και ελπίδα,  ώστε να 
βελτιώσουμε και τη ζωή μας, 
αλλά και την καθημερινότη-
τα της Άρτας. Εύχομαι χρό-
νια πολλά σε όλες τις Αρτινές 
και όλους τους Αρτινούς».

Μετά το πέρας του Αγια-
σμού, ακολούθησε η Κοπή 
της Πρωτοχρονιάτικης πίτας 
στα παρακείμενα καφέ του 
Ιστορικού Γεφυριού της Άρ-
τας.

τουργία και η Ακολουθία του 
Μεγάλου Αγιασμού, προε-

ξάρχοντος του Σεβασμιο-
τάτου Μητροπολίτη Άρτης 

κ. Καλλίνικου, έδωσαν  το  
παρόν ο  Δήμαρχος Αρταίων 
Χριστόφορος Σιαφάκας, ο 
βουλευτής Ν. Άρτας Γεώγιος  
Στύλιος, ο αντιπεριφερειάρ-
χης Βασίλειος Ψαθάς, ο πρό-
εδρος δημοτικού Συμβουλί-
ου Κωνσταντίνος Πατήλας, 
οι  περιφερειακοί Σύμβουλοι 
Αναστασία Σίμου και Νικό-
λαος Σπύρου,  Αντιδήμαρχοι 
καθώς και Δημοτικοί Σύμ-
βουλοι.

Με τη συνοδεία της Φιλαρμο-
νικής του Μ/ φ «Σκουφάς» η 
πομπή, μέσω του πεζοδρό-
μου της οδού Θειακογιάννη,  

έφτασε το ιστορικό γεφύρι, 
όπου με κάθε επισημότητα 
έγινε η κατάδυση του Τιμίου 
Σταυρού στα ύδατα του πο-
ταμού Αράχθου.
Στα κρύα νερά του Αράχθου 
βούτηξε , έπιασε και ανέσυ-
ρε τον Τίμιο Σταυρό ο θαρ-
ραλέος 20χρονος Θοδωρής 
Σύγγελος από τη Φιλοθέη. 
«Είμαι πάρα πολύ χαρούμε-
νος. Το ήθελα από μικρός. 
Είναι μεγάλη ευλογία να πιά-
νεις το σταυρό», επισήμανε 
ο 20χρονος και ευχήθηκε 
«πάνω από όλα υγεία, να 
είμαστε όλοι καλά χαρά και 
αγάπη στον κόσμο».

Χριστόφορος 
Σιαφάκας: «Το 
Άγιο Φως των 

Θεοφανείων να 
φέρει θεία φώτιση 

, εσωτερική 
αναβάπτιση, που θα 
οδηγεί τις σκέψεις 

και τις πράξεις 
μας  με ηθικές 

αξίες και ιδανικά, 
αλληλοσεβασμό, 
αλληλεγγύη και 

αγάπη, αισιοδοξία 
και ελπίδα,  ώστε να 
βελτιώσουμε και τη 
ζωή μας, αλλά και 

την καθημερινότητα 
της Άρτας»
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Με ιδιαίτερη λα-
μπρότητα γιορ-
τάστηκε  και 
φέτος η τελετή   

του “Αγιασμού των Υδά-
των ” στον Άραχθο πο-
ταμό, στη γέφυρα Tζαρή, 
στα Τζουμέρκα.
 Η προσέλευση του κόσμου 
ήταν πολύ  μεγάλη  μιας και 
ο καλοκαιρινός καιρός την 
ευνόησε !      
Διοργανώθηκε  από τον Σύλ-
λογο  Κεντρικών Τζουμέρκων 
“ΤΑ ΤΖΟΥΜΕΡΚΑ” σε συνερ-
γασία με τους Συλλόγους:  
Κεντρικιωτών , Kρυονερίου,  
Ροδαυγής, Απανταχού Ραμι-
ωτών,  την Αδελφότητα  και 
τον Εξωραϊστικό Σύλλογο ¨Η 
Αγία Μαρίνα¨.
Η εκδήλωση ήταν υπό την 
αιγίδα του Δήμου Κεντρικών 
Τουμέρκων.
Μετά την κατάδυση του  
Σταυρού  στα πεντακάθαρα 
νερά του Αράχθου,  ο πρόε-
δρος του  Συλλόγου  Κεντρι-
κών Τζουμέρκων  ,  παιδία-
τρος Αντώνης Κοντός αφού 
ευχήθηκε σε όλους χρόνια 
πολλά και καλή χρονιά είπε: 
“Καλώς ανταμωθήκαμε  και 
φέτος εδώ στην γέφυρα 
Τζαρή, στον Αγιασμό τον 
Υδάτων. Στον αγιασμό του 
Αράχθου για να τον προ-
στατεύει ο θεός από αυτούς 
που θέλουν να τον κατα-
στρέψουν κάνοντας και άλλα 
φράγματα.
Αφού κατορθώσαμε και  σώ-
σαμε το ποτάμι μας ,  σήμε-
ρα το απολαμβάνουμε  και 
το χαιρόμαστε  να κυλάει 
ελεύθερα  εδώ κάτω από τη 
γέφυρα !
Καμαρώσαμε τα παιδιά μας 
που έπεσαν μέσα στα πεντα-
κάθαρα νερά και ανέσυραν 
τον σταυρό !  Κάτι που δεν 

θα μπορούσε να συμβεί  αν 
είχε γίνει  το φράγμα του 
Αγίου Νικολάου , διότι  τότε 
, εδώ από κάτω από τη γέ-
φυρα,   δεν θα βλέπαμε  να 
κυλάει το  νερό, αλλά  τε-
ράστιους σωλήνες που  θα 
διοχέτευαν το νερό από 
τον Αγιο Νικόλαο μέχρι  τη 
Φτέρη , όπου θα υπήρχε το 
εργοστάσιο παραγωγής  ρεύ-
ματος !
Μπορεί μεν η εταιρεία  που 
ήθελε να κάνει το φράγμα να 
έχει πτωχεύσει, αλλά υπάρ-
χουν  και άλλοι κερδοσκό-
ποι που πολύ θα ήθελαν να 

κάνουν ένα ακόμα φράγμα 
στον Άραχθο.
Εμείς όμως θα είμαστε πάντα 
εδώ και θα “Φυλάμε Θερμο-
πύλες“!!
Τελειώνοντας ο κ. Κοντός 
είπε: ” Θα ήθελα να ευχαρι-
στήσω τον Δήμο Κεντριών 
Τζουμέρκων που πάντα  θέ-
τει την εκδήλωση αυτή υπό 
την αιγίδα του.
Όλους τους συνδιοργανω-
τές  Συλλόγους των όμορων 
χωριών που βοήθησαν ,  με 
πρωτεργάτες τον εξωραϊστι-
κό σύλλογο ¨ Η Αγία Μαρί-
να¨ και  τον Σύλλογο  των  

“Αγιασμός των Υδάτων ” στη γέφυρα Tζαρή
Την Ελληνική Αστυνομία για 
την άψογη ρύθμιση της κυ-
κλοφορίας.
Στη συνέχεια ο Δήμαρχος   
του Δήμου Κεντρικών Τζου-
μέρκων  κ. Χρήστος Χασιά-
κος στο χαιρετισμό του  είπε 
πως: ¨Είμαστε αποφασισμέ-
νοι   να διαφυλάττουμε  το 
πανέμορφο περιβάλλον της 
περιοχής μας¨ ! 
Για  την ανάγκη  προστασί-
ας του πανέμορφου φυσικού 
περιβάλλοντος αναφέρθηκαν 
:  Ο επικεφαλής της μείζονος 
αντιπολίτευσης  κ. Γιώργος 
Αθανασούλας , ο Πρόεδρος 
του Δικηγορικού  Συλλόγου  
Άρτας   κ. Μιχάλης Νικολάου 
, ο Πρόεδρος του Εξωραϊ-
στικού  Συλλόγου Σκούπας   
κ.  Κώστας Τσάπαλης    και 
ο Πρόεδρος των Απανταχού 
Ραμιωτών  κ. Γιάννης Τσίτσι-
κας.
Ο ιερέας πατήρ Αθανάσιος 
Αθανασίου της ενορίας Ρο-
δαυγής φόρεσε  σταυρουδά-
κια στο πλήρωμα της βάρκας  
του Rafting που ανέσυραν 
τον Σταυρό!
Σε  όλους τους παρευρισκό-
μενους προσφέρθηκε τσί-
πουρο και τσιπουρομεζέδες .
Στη συνέχεια ακολούθησε 
μεγάλο Ηπειρώτικο γλέντι 
στην ταβέρνα του Στέφανου 
Σφήκα στο Κρυονέρι !

Ο Αγιασμός των Υδάτων στην Γέφυρα 
Κοράκου στον Αχελώο ποταμό

Ο Αγιασμός των Υδάτων στην 
Κορωνησία στον Αμβρακικό Κόλπο

Απανταχού Ραμιωτών ¨Η 
Ράμια¨ !
Τα παιδιά της εταιρείας του 
rafting  “ALPINΕ  ZONE”  που 
ανέσυραν   τον σταυρό από 

τα παγωμένα νερά του Αρά-
χθου!
 Τους Αιδεσιμότατους  Ιερείς 
που τέλεσαν τον Αγιασμό 
των Υδάτων .
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Ο Εκηβόλος με το παρόν σημείωμα συνεχί-
ζει τις «τοξοβολές» του κατά των Ελλήνων 
ηγετών της περιόδου 2010-2015, οι οποίοι 
έσπευσαν να συμβιβαστούν αποδεχόμενοι 
τα ακραία μνημονιακά μέτρα λιτότητας 
που ο μακαρίτης, πλέον, Σόιμπλε εκβιαστι-
κά επέβαλλε στην Ελλάδα. Βάλλει ακόμη 
και εναντίον  όλων εκείνων, που σήμερα, 
με δηλώσεις τους, σπεύδουν να δικαιολο-
γήσουν την «υποχωρητικότητα» των τότε 
Ελλήνων ιθυνόντων στα εκβιαστικά δι-
λήμματα που τους έθετε ο πολύς Σόιμπλε,  
επισείοντας  το  «Grexit», που του ήταν 
αδύνατο να πραγματοποιήσει. Το σημερι-
νό (Βέλος-Β) ο Εκηβόλος εκτοξεύει κυρίως 
εναντίον εκείνων των μνημονιακών(σ. σ, 
πολιτικών, δημοσιογράφων, διεθνολόγων 
κ.ά), που έφθάσαν στο σημείο ακόμη και 
να «καθαγιάσουν» την πολιτική του Γερ-
μανού ΥΠ.ΟΙΚ με την κυνική «τα συμφω-
νηθέντα πρέπει να τηρούνται.» Ωστόσο το 
σημερινό (Βέλος-Β) έχει την ιδιαιτερότητα 
ότι η αιχμή του καταρρίπτει τον μύθο του 
κατά  Σόιμπλε Grexit  για μια σειρά λόγων 
γεωπολιτικού συμμαχικού ενδιαφέροντος. 
που ξεπερνούσαν το μπόι του.
 

*** 

Όμως το ελληνικό πρόβλημα δεν ήταν 
μόνο  οικονομικό. Αντίθετα,  θα λέγαμε 
πως ήταν περισσότερο  πολιτικό, και μά-
λιστα με κρίσιμές επί μέρους γεωπολιτικές, 
γεωστρατηγικές και γεωοικονομικές παρα-
μέτρους. Τις οποίες, όμως, το ιερατείο των 
Βρυξελλών ελάχιστα έως καθόλου λάμβανε 
υπόψη, περιοριζόμενο απλά να συζητά τη… 
διάσωση της  Ελλάδας  πάνω στη λογική: 
της βελτίωσης των δεικτών της εγχώριας 
οικονομίας, των μεταρρυθμίσεων  και της 
εφαρμογής ενός προγράμματος σκληρής 
και παρατεταμένης λιτότητας. Πέραν αυ-
τού οι ευρωπαίοι ιθύνοντες της περιόδου 
των μνημονίων, εύλογα εγκαλέστηκαν  και 
για έλλειψη πολιτικής διορατικότητας για-
τί, στην αξιολόγηση των παραμέτρων του 
ελληνικού προβλήματος, προσπέρασαν 
άκριτα την εξαιρετική γεωπολιτική και γε-
ωστρατηγική θέση της χώρας υποβαθμίζο-
ντας την σταθεροποιητική  συμβολή της, 
στο ταραγμένο τρίγωνο «Ουκρανία-Βόρεια 
Αφρική-Αν. Μεσόγειος.» Κακά τα ψέματα, 
αλλά πίσω από τις βαρύγδουπες κατά τους 
μνημονιακούς καιρούς αρνητικές για την 
Ελλάδα δηλώσεις ευρωπαίων αξιωματού-
χων για λάθη και παραλείψεις, κρύβεται μια 
μεγάλη αλήθεια. Ότι η Ελλάδα, μέσα  στο 
γεωπολιτικό σκηνικό που διαμορφώνεται 
από την ιστορική σύγκρουση των πολιτι-
σμών, έχει κομβικό γεωγραφικό στίγμα. 
Από την εποχή του Τρωϊκού πολέμου, ως 
χώρος: συνδέει οριζόντια την Εγγύς Ανα-
τολή με τη Δυτική Ευρώπη(σ.σ, γεφυρώνει 
το χάσμα μεταξύ των ακτών της Συρίας 
και των Ιταλικών παραλίων), κάθετα τα 
Βαλκάνια με τη Βόρεια Αφρική και διαγώ-
νια τον Εύξεινο Πόντο και το Βόσπορο με 
το Αιγαίο. Λόγω δε της τότε σφοδρής σύ-
γκρουσης των τζιχαντιστών με Ευρώπη-Η-
ΠΑ-Ρωσία και της μετεξέλιξης της Τουρκίας 
του Ερτογάν σε ένα ιδιότυπο  Χαλιφάτο το 
οποίο στην ουσία έτεινε να ανταγωνίζεται 
το συνορεύον με αυτή «ISIS»(σ.σ, το χα-
λιφάτο των τζιχαντιστών που καθημερινά 
το βλέπαμε να βιαιοπραγεί, να δηώνει και 
να εξευτελίζει κ.ά),  επανενεργοποιούνταν 
οι ανωτέρω γεωγραφικές συνδέσεις, καθι-
στώντας την Ελλάδα ως το μόνο αξιόπιστο 
μέρος της Δυτικής συμμαχίας, έναντι της 

ΒΕΛΗ ΕΧΕΠΕΥΚΗ
(Η ΚΑΤΑΡΡΕΥΣΗ ΤΟΥ ΜΥΘΟΥ ΣΟΪΜΠΛΕ)

αναξιόπιστης πλέον Τουρκίας. Σε αυτή την 
κρίσιμη συγκυρία πέρα και πάνω από τα δια-
φορετικά ενδοσυμμαχικά συμφέροντα και τις 
οικονομικές και γεωπολιτικές βλέψεις χωρών, 
συμπεριλαμβανομένων εκείνων της Ρωσίας 
και Κίνας, η Ελλάδα έμενε και μένει ο μόνος 
αξιόπιστος σύμμαχος, ίσως και ο μόνος εκ-
πρόσωπος της Δύσης, έναντι της ανόδου του 
ακραίου φονταμενταλισμού. Παρεμπιπτό-
ντως ο από διετίας ρώσο-ουκρανικός πόλε-
μος, ίσως εξηγεί το γιατί   και το πως η πο-
λιτική παραμονής της Ελλάδας στον πυρήνα 
της Ευρώπης, σχετίζεται με την γεωπολιτική 
υπεραξία της. 

*** 
«H Ελλάδα μπορεί να είναι μια μικρή ευ-
ρωπαϊκή οικονομία αλλά, όπως αποδεικνύει 
η ιστορία, η γεωπολιτική σημασία της είναι 
μεγαλύτερη από εκείνη της Ιρλανδίας ή της 
Πορτογαλίας. Όμως η έντονη συρρίκνωση 
της ελληνικής οικονομίας δημιουργεί κιν-
δύνους ανατροπής του πολιτεύματος από 
εξτρεμιστικά πολιτικά ή στρατιωτικά κινή-
ματα, με απροσδιόριστες συνέπειες[…]. Αν 
η Ελλάδα τεθεί εκτός Ευρωζώνης, τότε στην 
πράξη θα απομακρυνθεί και από την Ευρω-
παϊκή Ένωση και θα πέσει στην αγκαλιά της 
Ρωσίας ή της Κίνας, προκαλώντας πρόβλημα 
ασφάλειας για την Ευρώπη.», έγραφε (τω 
καιρώ εκείνω)  η έγκυρη Wall Street Journal, 
κύριος εκφραστής της Αμερικανικής εξωτερι-
κής πολιτικής, αναφερόμενη στην σημαντική 
γεωπολιτική θέση της Ελλάδας. Και συνέχιζε: 
«  Θα ήταν  επομένως μια εξέλιξη που θα 
αποσταθεροποιούσε περαιτέρω την περιοχή 
και θα έπληττε την ενεργειακή της ασφάλεια, 
καθώς θα άνοιγε τον δρόμο σε άλλες δυνά-
μεις, όπως  Ρωσία και  Κίνα, για να διευρύ-
νουν εκεί την επιρροή τους.» Σε άλλο σημείο 
της ανάλυσής της για την πορεία της ΕΕ, η 
εν λόγω εφημερίδα, αφήνοντας να εννοηθεί 
την αντίθεση της διοίκησης Ομπάμα στην 
πολιτική ακραίας λιτότητας που το Βερολίνο  
επέβαλλε στην Ευρώπη και ειδικότερα στην 
Ελλάδα, αποκαλούσε την τελευταία  «μαγα-
ζί-γωνία» σε μια περιοχή που τέτοια «μαγα-
ζιά» πληρώνονται με χιλιαπλάσια ποσά απ’ 
ότι το χρέος της χώρας τους.»

*** 
 Αλλά και ο έμπειρος Marc Chandler, επικεφα-
λής νομισματικής στρατηγικής της διεθνούς 

Brown Brothers Harrima, θέλοντας να υπο-
γραμμίσει αυτό που σαν αντίληψη κυριαρ-
χούσε, τον καιρό εκείνον σε «πολιτικό-οικο-
νομικούς»  κύκλους του  Λονδίνου και της 
Ουάσινγκτον, ότι δηλαδή  αποστασιοποιού-
νται από την πολιτική λιτότητας  του διδύ-
μου «Μέρκελ-Σόϊμπλε», σε άρθρο του στους 
Financial Times(10/2/2015), με τίτλο, «Το 
να κρατήσεις την Ελλάδα στο ευρώ είναι κάτι 
πολύ παραπάνω  από τα χρήματα», σημείω-
νε: «Όταν οι Ευρωπαίοι ηγέτες αναφέρονται 
στην Ελλάδα, μιλούν την διάλεκτο των οικο-
νομικών, ανεξάρτητα από την μητρική τους 
γλώσσα. Είμαι οικονομικός αναλυτής και την 
γνωρίζω καλά αυτή τη διάλεκτο. Πιστεύω 
όμως ότι οι πολιτικοί της ηπείρου έχουν δια-
λέξει λάθος κοινή γλώσσα. Η γεωπολιτική, 
πολύ περισσότερο από την οικονομία, είναι 
το κύριο ζήτημα. Το κόστος του σφάλματος 
θα είναι μη μετρήσιμο.[…]Η στρατηγική ση-
μασία της χώρας, ως πυλώνας της Ευρώπης, 
έχει αυξηθεί κι ας έχει συρρικνωθεί η οικονο-
μία της κατά το ένα τέταρτο. Πρόκειται για 
μια χώρα που ενώνει τον βορρά με  τον νότο, 
και την ανατολή με την δύση, όπως καμία 
άλλη. Αποτελεί το νότιο άκρο του ΝΑΤΟ και 
η σχέση που απολαμβάνει με  Ρωσία, Ιράν, 
Κίνα και άλλους είναι(σ. σ, ήταν) μοναδι-
κή εντός της συμμαχίας. Ακόμη κι αν είναι 
υψηλό το τίμημα για την ασφαλή διατήρηση 
των Αθηνών εντός της ευρωπαϊκής πολιτικής 
τάξης και ασφάλειας, αξίζει να πληρωθεί[…]. 
Αν και κατανοεί κανείς την ανησυχία των ευ-
ρωπαίων ηγετών, γιατί οι φορολογούμενοι 
πολίτες τους για μια ακόμη φορά θα υποχρε-
ωθούν να βάλλουν το χέρι στην τσέπη για 
να πληρώσουν για τις παλαιές δημοσιονομι-
κές ατασθαλίες της, η Ελλάδα δεν αμείβεται 
επαρκώς για την πολύτιμη συμβολή της στην 
κοινή άμυνα της Ευρώπης. Κατά συνέπεια μια 
Ελλάδα οικονομικά κατεστραμμένη, κοινωνι-
κά αποδομημένη, με έναν λαό χωρίς ηθικό 
και χωρίς μαχητικό φρόνημα, θα αποτελούσε 
μια γεωπολιτική «μαύρη τρύπα», την οποία 
θα έσπευδε να καλύψει το χάος.» 

*** 
 Ύστερα από τα πιο πάνω παρατιθέμενα, εί-
ναι εξ’ αντικειμένου αναντίλεκτο ότι,  παρά 
το πραγματικό  ή  μη της επιθυμίας του Σό-
ιμπλε να βγάλει την Ελλάδα από την Ευρω-
ζώνη, του ήταν  αδύνατο να το κάνει. Και 
αυτό,  όχι μόνο γιατί δεν είχε διασφαλισμένη 

την απαραίτητη ελληνική συναίνεση αλλά 
και γιατί δεν του το επέτρεπε η πιο συνετή 
Μέρκελ-όπως άλλωστε επισήμως υπονοή-
θηκε- η οποία ήταν σε πλήρη ταύτιση με 
τους Αμερικανούς  για τους προ-μνησθέ-
ντες κοινούς γεωπολιτικούς λόγους.  .  Εξ’ 
άλλου οι τελευταίοι, υποκαθιστώντας τους 
Βρετανούς στην «προστασία» της Ελλάδας 
από το 1947, έχουν επενδύσει πολλά, και 
πολλαπλά, στο ελληνικό «οικόπεδο-γω-
νία.», ώστε παρά την προτεσταντική εμ-
μονή του Σόιμπλε  για την δημοσιονομική  
πειθαρχία της μνημονιακής Ελλάδας, δεν 
επρόκειτο να επιτρέψουν την αποβολή της 
από την Ευρωζώνη, όπως ο τότε πανίσχυ-
ρος Γερμανός ΥΠ.ΟΙΚ και οι μαριονέτες 
του στο Γιούρογκρούπ απειλούσαν. Κατά 
συνέπεια η σύνθετη λογική της χαοτικά 
δομημένης ευρωπαϊκής  και  παγκόσμιας 
οικονομίας  και  η  γεωπολιτική υπεραξία 
της χώρας,  οδηγούν σχεδόν στη βεβαιό-
τητα ότι ο Σόιμπλε δεν μπορούσε να κάνει 
κάτι περισσότερο από το να  μπλοφάρει με 
το «Grexit.»--- και αυτό ανεξάρτητα από 
το αν και πόσο ήταν προσωπική εμμονή 
του-- εκβιάζοντας την Ελλάδα για την πι-
στή εφαρμογή των σκληρών μνημονιακών 
μέτρων. Ωστόσο, χρειάστηκαν 10 χρόνια 
μέχρις ότου έλθει ο αντιπρόεδρος της Ευ-
ρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας (ΕΚΤ) Βίτορ 
Κονστάνσιο, για να αποκαλύψει με συνέ-
ντευξή του στο  Reuters: «…Ότι δεν υπήρ-
ξε ποτέ στ’ αλήθεια προοπτική να συμβεί 
κάτι τέτοιο(σ. σ δηλαδή το «Grexit.») στην 
περίπτωση της Ελλάδας.» 
Δυστυχώς οι μνημονιακοί κυβερνητικοί 
ιθύνοντες της περιόδου(2010-2015), αντί 
να παίξουν δυνατά το  διαπραγματευτικό 
χαρτί: «οικονομικό κόστος  για την Ευρω-
ζώνη» και «απώλεια  γεωπολιτικών  συμ-
μαχικών ανταλλαγμάτων στον ευαίσθητο 
χώρο των Βαλκανίων και Β. Αφρικής και 
Α Μεσογείου», από ένα τυχόν  «Grexit.», 
εκείνοι-πλην ελαχίστων εξαιρέσεων- αντι-
μετώπισαν τους δανειστές υπό το κράτος 
φοβικών συνδρόμων και με πλήρη άγνοια  
για το τρομακτικό πολλαπλό κόστος που 
αυτό θα είχε για την Ευρωζώνη, το ΝΑΤΟ 
και γενικότερα για τη Δύση. Από την άλλη 
το κακό ήταν ότι οι ίδιοι προσέρχονταν 
στις  διαπραγματεύσεις, χωρίς την ανα-
γκαία σφαιρική ενημέρωση επί του προς 
διαπραγμάτευση  αντικειμένου,. διαπράτ-
τοντας λάθη  τακτικής και επιδεικνύοντας 
ασυνήθη  ατολμία. Τώρα αν, σήμερα, 
κάποιοι  θιασώτες της πολιτικής του εκ-
δημήσαντος εις Κύριον Σόιμπλε, είτε από 
πολιτική σκοπιμότητα είτε από αφέλεια 
σπεύδουν να χαρακτηρίσουν την απειλή 
Σόιμπλε ως πραγματική, ας μελετήσουν 
προσεκτικά τα πιο πάνω παρατιθέμενα  και 
ας καταθέσουν στη συνέχεια τον   αντί-
λογο .της δικής τους αμφισβήτησης. Και 
ειδικότερα ας αναλογιστούν ποια θα ήταν 
τα γεωπολιτικά και γεωστρατηγικά ανταλ-
λάγματα που θα ζητούσαν σήμερα-με τους 
Ρώσο-Ουκρανικό καιΙσραηλινό-Παλαιστικό 
πολέμους σε εξέλιξη- οι Αμερικανοί από μια 
σύμμαχο Ελλάδα  , εκτός ευρωζώνης, οικο-
νομικά καθημαγμένη, κοινωνικά ταραγμένη 
και κυρίως πολιτικά ασταθή.

Ο Απο(ψ)ηνός Εκηβόλος
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ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΑΤΕΡΗΣ και 
ΝΙΚΟΣ ΣΠΥΡΟΥ Εντεταλ-
μένοι Περ. Σύμβουλοι για 
Αμβρακικό και Εγγείων 
Βελτιώσεων αντίστοιχα

Με απόφαση του Περι-
φερειάρχη Ηπείρου κ. 
Αλέξανδρου Καχριμάνη 

ορίστηκαν οι Χωρικοί Αντιπε-
ριφερειάρχες της Περιφέρειας 
Ηπείρου ως εξής:

Ψαθάς Βασίλειος του Γεωρ-
γίου, (ΑΔΤ ΑΚ387409) Χωρικός 
Αντιπεριφερειάρχης Περιφερειακής 
Ενότητας Άρτας
Πιτούλης Θωμάς του Γερα-
σίμου, (ΑΔΤ ΑΕ771124) Χωρικό 
Αντιπεριφερειάρχης Περιφερειακής 
Ενότητας Θεσπρωτίας
Κωνσταντίνος Σιαράβας του 
Γεωργίου, (ΑΔΤΑΒ806054) Χωρι-
κός Αντιπεριφερειάρχης της Περι-
φερειακής Ενότητας Ιωαννίνων
Ιωάννου Ευστράτιος του Χρή-
στου, (ΑΔΤ ΑΒ622720) Χωρικό 
Αντιπεριφερειάρχη της Περιφερει-
ακής Ενότητας Πρέβεζας
Η θητεία των ανωτέρω αναφερο-
μένων αντιπεριφερειαρχών ορίζεται 
έως την 31η
Δεκεμβρίου 2024. Κατά τη διάρκεια 
της θητείας τους οι αντιπεριφε-
ρειάρχες δεν μπορούν να εκλεγούν 
μέλη του Προεδρείου του περιφε-
ρειακού συμβουλίου. Η ανάκληση 
του αντιπεριφερειάρχη είναι δυνα-
τή μετά την πάροδο έξι (6) μηνών 
από τον ορισμό του, με ειδικά αι-
τιολογημένη απόφαση του Περιφε-
ρειάρχη.
Οι ανωτέρω αναφερόμενοι Χωρικοί 
Αντιπεριφερειάρχες έχουν τις εξής 
αρμοδιότητες:
α) συντονίζουν και εποπτεύουν τις 
υπηρεσίες της Περιφέρειας Ηπεί-
ρου στα όρια της περιφερειακής 
ενότητας,
β) μεριμνούν για την εφαρμογή 
των αποφάσεων του Περιφερειάρ-
χη, του Περιφερειακού Συμβουλίου 
και της οικονομικής επιτροπής, που 
αφορούν την περιφερειακή ενότη-
τα όπου είναι κατά τόπον αρμόδιοι,
γ) ασκούν τις αρμοδιότητες που 
τους μεταβιβάζει ο Περιφερειάρ-
χης,
δ) διατυπώνουν εισήγηση προς το 
Περιφερειακό Συμβούλιο για το 
σχεδιασμό μέτρων πολιτικής προ-
στασίας της περιφερειακής ενότη-
τας,
ε) έχουν την ευθύνη της διάθεσης 
και του συντονισμού δράσης του 
απαραίτητου δυναμικού και μέσων 
για την πρόληψη, ετοιμότητα, αντι-

Βασίλης Ψάθας, εκ νέου χωρικός 
Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. Άρτας

την πράξη σύστασής του ή κατ’ 
άλλο νόμιμο τρόπο, η συμμετοχή 
του Νομάρχη της καταργηθείσας 
Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης.
η) δύνανται να συγκαλούν τους 
περιφερειακούς συμβούλους της 
οικείας περιφερειακής ενότητας 
και να διαβουλεύονται επί των θε-
μάτων που περιλαμβάνονται στο 
πλαίσιο των αρμοδιοτήτων τους 
σύμφωνα με την παράγραφο αυτή, 
καθώς και για κάθε άλλο θέμα που 
αφορά την οικεία περιφερειακή 
ενότητα.
Εντεταλμένοι Περιφερεια-

κοί Σύμβουλοι
Ορίζονται επίσης ο Κατέρης Ιω-
άννης του Παντελή ως Εντεταλ-
μένος Περιφερειακός Σύμβουλο με 
αρμοδιότητες για θέματα Ανάπτυ-
ξης Προστατευόμενης Περιοχής 
Αμβρακικού.
και ο Σπύρου Νικόλαος του 
Αντωνίου ως Εντεταλμένος Περι-
φερειακός Σύμβουλος με αρμοδι-
ότητες για θέματα λειτουργίας και 
εκσυγχρονισμού Οργανισμών Εγ-
γείων Βελτιώσεων.

Περισσότερες πληροφορίες:  
Ξενοπούλου 3 -1ος όροφος,  ΤΚ: 47100, Άρτα, τηλ: 2681024245

μετώπιση και αποκατάσταση των 
φυσικών και άλλων καταστροφών 
στην περιφερειακή ενότητά τους, 
σύμφωνα με τις οδηγίες και τις κα-
τευθύνσεις που τους παρέχει ο πε-

ριφερειάρχης,
στ) προεδρεύουν του Συντονιστι-
κού Οργάνου Πολιτικής Προστασί-
ας της περιφερειακής ενότητας,
ζ) συμμετέχουν στη διοίκηση κλη-

ροδοτήματος, με έδρα την πρωτεύ-
ουσα της
περιφερειακής ενότητας στην οποία 
ασκούν τα καθήκοντά τους, στις 
περιπτώσεις που προβλέπεται από 

Μετά από δυο χρόνια, η 
Περιφερειακή Σύμβου-
λος Αναστασία Σίμου 

και μετά την επιτυχημένη επα-
νεκλογή της στο Περιφερεια-
κό Συμβούλιο, επιστρέφει σε 
μια θέση που γνωρίζει καλά, 
αυτήν της θεματικής Αντιπερι-
φερειάρχη Τομέα Προώθησης 
Τοπικών Προϊόντων, για την 
οποία εργάστηκε το έτος 2021 
με ομολογουμένως επιτυχη-
μένα αποτελέσματα, κάτι που 
είχε αναγνωρίσει και ο ίδιος ο 
πρωθυπουργός Κυριάκος Μη-
τσοτάκης, όταν είχε επισκε-
φθεί προεκλογικά τα Ιωάννινα.

Όπως και σε παλιότερη συνέντευξή 
της μας είχε δηλώσει : “Ο «Θεμα-
τικός Αντιπεριφερειάρχης Προώθη-
σης και Προβολής Προϊόντων» έχει 
καθήκον να είναι κοντά στο πλευ-
ρό των παραγωγών, να μιλάει μαζί 
τους, να ακούει και να συμβάλει 
στην επίλυσή τους. Αυτή άλλωστε 
είναι και η εντολή του Περιφερειάρ-
χη μας, που γνωρίζετε τον αγώνα 
του και την ευαισθησία που δείχνει 

Αναστασία Σίμου, η νέα Θεματική Αντιπεριφε-
ρειάρχης Τομέα Προώθησης Τοπικών Προϊόντων

για τα προιόντα μας. Μακριά από 
μένα οποιαδήποτε σκέψη προσω-
πικής προβολής. Εργάτες είμαστε”.

Παρά το γεγονός ότι μετά τα δυο 
αυτά χρόνια τα προβλήματα παρα-
μένουν: Η διάθεση προϊόντων ιδι-
αίτερα στα εσπεριδοειδή και στην 
ελιά. Τα έντονα καιρικά φαινόμενα, 
παγετός, συνεχείς βροχοπτώσεις με 
υψηλές θερμοκρασίες καθιστούν 
τα προϊόντα μη εμπορεύσιμα στην 

αγορά, ακατάλληλα για διάθεση. 
Η ακαρπία, λόγω των ιδιαίτερων 
κλιματικών αλλαγών. Ακόμη και 
το ακτινίδιο που αρχικά φαινόταν 
ότι θα πουληθεί σε ικανοποιητι-
κές τιμές, εξαιτίας των καιρικών 
συνθηκών και έλλειψης εργατικών 
χεριών, δεν ανταποκρίθηκε στις 
προσδοκίες των παραγωγών. Η 
έλλειψη εργατικών χεριών που δεν 
αφορά μόνο την συγκομιδή των 
προϊόντων, αλλά και άλλες γεωργι-

κές εργασίες.

Στην ατζέντα της νέας θεματική 
Αντιπεριφερειάρχη, θα πρέπει να 
ενταχθούν όλα αυτά τα ζητήματα 
και όσα στην συνέχεια θα προκύ-
ψουν, σε μια περιφέρεια, η οποία 
έχει δώσει έμφαση και ποιοτικά χα-
ρακτηριστικά στην ταυτότητα των 
αγροτικών της προϊόντων.
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Με δυναμισμό, προγραμματισμό 
και σχεδιασμό, τιμιότητα και ακε-
ραιότητα θα δουλέψουμε για όσα 
θέλουμε να αλλάξουμε και όσα  θέ-
λουμε να εξελίξουμε στην επόμενη 
πενταετία που ανοίγεται μπροστά 
μας.

Σας καλωσορίζωσήμερα στην πα-
ρουσίαση των Αντιδημάρχων, κα-
θώς και των προσώπων που θα 
στελεχώσουν τη νέα διοίκηση του-
Δήμου  Αρταίων. 

Η σημερινή ημέρα σηματοδοτεί ένα 
νέο ξεκίνημα. Είναι μια ιδιαίτερη  
στιγμή, που κυριαρχεί η συναίσθη-
σητου καθήκοντος τόσο για εμένα,  
όσο και για τους συνεργάτες μου. 

Ξεκινάμε με σχέδιο, γνώση και όρε-
ξη γιαδουλειά, όντας πάντα  κο-
ντά στους δημότες μας! Όλοι Μαζί 
Υπεύθυνα ! 

Στόχος μας πάντα να προσφέρουμε 
στον τόπο μας.  Στόχος μας να υπη-
ρετήσουμε με σεμνότητα, πίστη και 
υπακοή στους νόμους, με σεβασμό 
στη θέση που οι δημότες μας τοπο-
θέτησαν με την ψήφο τους. 

Οι ονοματοδοσίες δεν είναιπράξεις 
συμβολικές, για εμάς αποτελούν 
κινήσεις ουσιαστικής σημασίας για 
μία πόλη που οφείλει να είναι σύγ-
χρονη, συμμετοχική, λειτουργική, 
εξωστρεφής και φιλική προς τους 
κατοίκους της! 

Σχεδιάσαμε τις Αντιδημαρχίες και 
τους τομείς ευθύνης των Εντεταλ-
μένων Συμβούλων, ώστε να αντα-
νακλούν τη νέα αντίληψη διοίκησης 
που πρεσβεύουμε ως νέα δημοτική 
αρχή. 

Ας περάσουμε λοιπόν στην παρου-
σίασή μας:

ΟΡΙΣΜΟΣ ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΩΝ – 

ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΩΝ & ΠΡΟΕΔΡΩΝ

ΔΗΜΟΣ ΑΡΤΑΙΩΝ 

2024-2028 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ 
ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ & ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ 

ΓΙΩΤΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ

▪ Msc Τεχν. Ακτινολόγος – Ακτινο-
θεραπευτής 
▪ Μέλος διοικητικού συμβουλίου 
Γ.Ν. Άρτας 
▪ Μέλος υπηρεσιακού συμβουλίου 
Γ.Ν. Άρτας 
▪ Δημοτικός σύμβουλος Δήμου Αρ-
ταίων 
▪ Πρόεδρος Τριτέκνων Ν. Άρτας 
▪ Μέλος εποπτικού συμβουλίου 
ΠΕΔ Ηπείρου 
▪ Πρόεδρος Βυζαντινού αθλητικού 
ομίλου 
▪ Αντιπρόεδρος Ένωσης και Ομο-
σπονδίας Τεχν. Ακτινολόγων 
▪ Πρόεδρος ΑΔΑΕ ΟΤΑ 
▪ Μέλος πειθαρχικού συμβουλίου 
6ης Υγειονομικής περιφέρειας 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ– 
ΠΑΙΔΕΙΑΣ & ΔΙΑ ΒΙΟΥ ΜΑΘΗΣΗΣ 
(ΔΕ ΑΡΤΑΙΩΝ) 
Εντεταλμένος Σύμβουλος σε θέμα-
τα Τουρισμού και Ενέργειας 
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Παρουσίαση Αντιδημάρχων και Προέδρων 
Νομικών Προσώπων του Δήμου Αρταίων

▪ Ιδιωτικός Υπάλληλος  
▪ Υπεύθυνος Πωλήσεων 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΛΙΜΕΝΙΚΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ 
Εντεταλμένος Σύμβουλος Αγροτι-
κών θεμάτων 

ΚΑΡΑΜΕΤΣΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ

▪ Επιχειρηματίας 
▪ Τέως Αντιδήμαρχος Δήμου Αμ-
βρακικού 
▪ Πρόεδρος Αλιευτικού Συνεταιρι-
σμού Κορωνησίας – Καλογερικού 

ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
ΔΗΜΟΥ ΑΡΤΑΙΩΝ 
ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ 

▪ Φαρμακοποιός – MSc Διοίκηση 
Μονάδων Υγείας 
▪ Μέλος Δ.Σ Φαρμακευτικού Συλλό-
γου Άρτας 
▪ Μέλος Δ.Σ Κέντρου Πρόληψης 
των Εξαρτήσεων και προαγωγής 
της  Ψυχοκοινωνικής υγείας Νομού 
Άρτας 
▪ Έχει διατελέσει επιστημονικός συ-
νεργάτης στη Γενική Γραμματεία  
Έρευνας και Τεχνολογίας 
▪ Έχει εργαστεί ως σύμβουλος επι-
κοινωνίας σε ΜΜΕ για θέματα  Υγεί-
ας 
▪ Έχει εργαστεί στο Γραφείο Τύπου 
του Υπουργού Οικονομικών 
▪ Έχει λάβει Πιστοποιητικό Επαγ-
γελματικών Γνώσεων Ασφαλιστι-
κού  Πράκτορα από την Τράπεζα 
της Ελλάδος 
▪ Έχει διατελέσει μέλος Δ.Σ στο νο-
σοκομείο Ελπίς 
▪ Έχει εργαστεί ως μετακλη-
τός υπάλληλος στο γραφείο του  
Υπουργού Παιδείας και Θρησκευ-
μάτων 
▪ Ενεργό μέλος της Αερολέσχης Άρ-
τας

Σας συγχαίρω όλους και σας ευχα-
ριστώ για την εμπιστοσύνη σας στο 
πρόσωπό μου. 

Σας εύχομαι καλή θητεία, θα είμαι 
πάντα δίπλα σας, αναλαμβάνω το 
ρόλο του πρώτου, αλλάμ εταξύ 
ίσων πάντα! 

Ζητώ για ακόμη μια φορά από αυτή 
τη θέση τη συμπαράστασή σας, 
την υπομονή σας και την κατανό-
ησή σας, όπου χρειάζεται. Κανείς 
μας 

δεν περισσεύει! Είμαστε σ΄ αυτό 
όλοι μαζί. Και ΜΑΖΙ θα προχωρή-
σουμε  στο δύσκολο αυτό δρόμο.

Γνωρίζετε ότι η παρουσία όλων μας 
στο νέο δημοτικό συμβούλιο,  δεν 
σημαίνει τίποτα άλλο παρά καθημε-
ρινή δουλειά και προσπάθεια για να 
γίνει καλύτερη η ζωή και το μέλλον 
των πολιτών του Δήμου Αρταίων. 

Οδηγός των αποφάσεών μας είναι 
η θέλησή τους. 

Αισθάνομαι πραγματικά περήφα-
νος που θα είμαι επικεφαλής μίας 
ομάδας, η οποία αποτελείται από 
ένα εξαιρετικό κράμα εμπειρίας, εν-
θουσιασμού και οράματος για την 
πόλη. Φυσικά, όλοι γνωρίζετε και 
γνωρίζουμε ότι η αξιολόγηση θα εί-
ναι αδιάλειπτη για όλους μας! 

Σας ευχαριστώθερμά! Καλή και δη-
μιουργική θητεία σε όλους!

Τετάρτη 13 Δεκεμβρίου 2023
Κουιντέτο από το Μπαρόκ στον 
Κλασσικισμό
ΑΔΑΕ ΟΤΑ - Δήμος Αρταίων - Δημο-
τικό Ωδείο
Αίθουσα «Διώνη»
Ώρα: 20.00
Σάββατο 16 Δεκεμβρίου 2023
Δημιουργική ανάγνωση για μαθητές 
1ης και 2ας δημοτικού
Σύλλογος «Φίλοι του Βιβλίου»
Δημοτική Βιβλιοθήκη
Ώρα: 11.00 - 12.30
Σάββατο 16 Δεκεμβρίου 2023
Το δικό μας ακορντεόν
Δημοτικο Ωδείο

Στην παρουσίαση των αντιδημάρχων και των προέδρων των νομικών προσώπων του 
Δήμου Αρταίων προχώρησε  ο Δήμαρχος Αρταίων Χριστόφορος Σιαφάκας

ΧΑΡΑΚΛΙΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

▪ Διπλωματούχος Ηλεκτρολόγος 
Μηχανικός & Μηχανικός Η/Υ 
▪ Εκπαιδευτικός Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης 
▪ Από το 2014 έως το 2023 υπη-
ρετεί την Τοπική Αυτοδιοίκηση από  
διάφορες θέσεις ευθύνης στον Καλ-
λικρατικό Δήμο Αρταίων ως εκλεγ-
μένος  Δημοτικός Σύμβουλος. 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣΤΟΥΡΙΣΜΟΥΕΞΩ-
ΣΤΡΕΦΕΙΑΣ &  ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟ-
ΤΗΤΑΣ 
Εντεταλμένη Σύμβουλος σε θέμα-
τα Πολιτισμού ΛΥΓΟΥΡΑ ΜΑΙΡΗ 
(ΜΑΡΙΑ)

▪ Δικηγόρος  
▪ Μέλος του Δικηγορικού Συλλόγου 
Άρτας από το 2005  
▪ Απόφοιτος Νομικής Σχολής Εθνι-
κού και Καποδιστριακού Πανεπι-
στημίου  Αθηνών 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΗΣ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΗ (ΚΕΠ) ΚΑΙ ΔΗΜΟ-
ΤΙΚΗΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ Εντεταλμένος 
Σύμβουλος σε θέματα Παιδείας 

ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

▪ Διευθυντής 1ου Εργαστηριακού 
Κέντρου Άρτας 
▪ Κάτοχος μεταπτυχιακού τίτλου 
στην Διοίκηση σχολικών μονάδων 
και  ετήσιας επιμόρφωσης στην δι-
απολιτισμική εκπαίδευση και στην 
ειδική  αγωγή 
▪ Διετέλεσε πρόεδρος στο νομικό 
πρόσωπο της λαχαναγοράς και  
Αντιδήμαρχος Παιδείας κοινωνικής 
μέριμνας 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ 
ΚΑΙ ΝΟΜΙΚΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 
(Αναπληρωτής Δημάρχου) 

ΣΦΑΛΤΟΥ ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ (ΧΑΡΑ)

▪ Πτυχιούχος Νομικής σχολής του 
Εθνικού Καποδιστριακού Πανεπι-
στημίου  Αθηνών  
▪ Μέλος του Δικηγορικού Συλλόγου 
Άρτας 
▪ Ειδική σύμβουλος Δημάρχου Αρ-
ταίων 2014-2019 
▪ Ειδική σύμβουλος Δημάρχου Νι-
κολάου Σκουφά 2021-2023 
▪ Δημοτική Σύμβουλος Φεβρουάρι-
ος -Δεκέμβριος 2023 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣΚΑΘΗΜΕΡΙΝΟΤΗ-
ΤΑΣ – ΣΥΝΤΟΝΙΣΜΟΥ ΔΡΑΣΕΩΝ– 
ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΗΣ ΤΟΥ ΠΟΛΙΤΗ & 
ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ 

Εντεταλμένος Σύμβουλος Αγροτι-
κών Θεμάτων ΚΟΤΣΑΡΙΝΗΣ ΜΙ-
ΧΑΛΗΣ

▪ Αγρότης 
▪ Πρόεδρος ΚΚΜΠΑΠ Δήμου Αρταί-
ων 
▪ Αντιδήμαρχος Αγροτικής Ανάπτυ-
ξης και Επιχειρηματικότητας Δήμου  
Αρταίων 
▪ Αντιδήμαρχος Αγροτικής Ανάπτυ-
ξης Αδέσποτων Ζώων Συντροφιάς 
και  Καθημερινότητας  
▪ Πρόεδρος ΑΑΔΕ 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ  
ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΠΡΑΣΙΝΟΥ 
(ΔΕ ΑΜΒΡΑΚΙΚΟΥ) 

ΤΖΙΟΜΑΚΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ

▪ Ιδιωτικός Υπάλληλος 
▪ Καλλιεργητής ακτινιδίων και εσπε-
ριδοειδών 
▪ Έχει διατελέσει πρόεδρος και το-
πικός σύμβουλος της Δημοτικής  
Κοινότητας Γαβριάς 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ 
– ΚΥΚΛΙΚΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ & ΔΙ-
ΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ (ΔΕ 
ΒΛΑΧΕΡΝΩΝ) 
Εντεταλμένος Σύμβουλος σε θέ-
ματα Αθλητισμού ΚΑΡΑΤΖΑΣ ΛA-
ΜΠΡΟΣ

▪ Ιδιωτικός Υπάλληλος 
▪ Παλαίμαχος ποδοσφαιριστής  
▪ Έχει διατελέσει προπονητής σε 
ποδοσφαιρικές ομάδες 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ 
ΜΕΡΙΜΝΑΣ,  ΕΘΕΛΟΝΤΙΣΜΟΥ& 
ΚΟΙΝΩΝΙΚΩΝ ΔΟΜΩΝΚΑΙ ΚΔΑΠ, 
ΚΔΑΠ–ΜΕΑ 
(ΔΕ ΦΙΛΟΘΕΗΣ) 
Εντεταλμένη Σύμβουλος σε θέματα 
Πολιτισμού 
ΤΣΩΛΑ ΑΓΓΕΛΑ

▪ Εργαζόμενη στο Γ.Ν Άρτας 
▪ Πτυχιούχος Μαιευτικής και Νο-
σηλευτικής με Μεταπτυχιακούς 
τίτλους σπουδών στη  «Διοίκηση 
Μονάδων Υγείας και Πρόνοιας» και 
στον «Προγεννητικό Έλεγχο Τοκε-
τός – Αντισύλληψη» 

▪ Κάτοχος Πιστοποιητικού “Δια βίου 
εκπαίδευσης του Πανεπιστημίου 
Δυτικής Αττικής,  με θέμα “Συμ-
βουλευτική και Ψυχική υγεία στην 
Υπογονιμότητα Αναπαραγωγική και  
Περιγεννητική περίοδο” 
▪ Μέλος του Υπηρεσιακού Συμβου-
λίου του Γενικού Νοσοκομείου Άρ-
τας  
▪ Ενεργό μέλος σε συλλόγους Καρ-
κινοπαθών τόσο σε τοπικό, όσο και 
σε εθνικό  επίπεδο 
▪ Φοιτήτρια Ιατρικής  

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗ-
ΡΕΣΙΩΝ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΣ, ΣΤΡΑΤΗ-
ΓΙΚΟΥΣΧΕΔΙΑΣΜΟΥ &  ΠΡΟΓΡΑΜ-
ΜΑΤΙΣΜΟΥ 
(ΔΕ ΞΗΡΟΒΟΥΝΙΟΥ) 
Εντεταλμένος Σύμβουλος Φορολο-
γικών και Οικονομικών θεμάτων 

ΚΟΣΜΑΣ ΛΑΜΠΡΟΣ

▪ Δημόσιος Υπάλληλος Α.Α.Δ.Ε 
▪ Πτυχιούχος Οργάνωσης και Διοί-
κησης Επιχειρήσεων 
▪ Κάτοχος MBA στη Διοίκηση Επι-
χειρήσεων – Ολική Ποιότητα 
▪ MSc στα Προηγμένα Συστήματα 
Πληροφορικής 
▪ Έχει εργαστεί ως υπάλληλος του 
Δήμου Αρταίων 
▪ Έχει εργαστεί ως επιστημονικός 
συνεργάτης στο Τ.Ε.Ι Ηπείρου 
▪ Μέλος του Οικονομικού Επιμελη-
τηρίου της Ελλάδας 
▪ Μέλος του Ελληνικού Συνδέσμου 
Ποιότητας 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΑΔΑΕ ΟΤΑ 
Εντεταλμένος Σύμβουλος σε θέμα-
τα Επιχειρηματικότητας 

ΚΕΦΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ

▪ Έχει σπουδάσει Οικονομικά, με 
μετεκπαίδευση στη Γερμανία.  
▪ Πρόεδρος της εταιρείας παραγω-
γής ομογενοποιημένων παρασκευ-
ασμάτων ΚΕΦΗΣ ΑΕ 
▪ Έχει εργαστεί στο εξωτερικό ως 
σύμβουλος ασφαλιστικών εταιρει-
ών ▪ Ιδρυτικό μέλος του Συλλόγου 
Απόδημων Ελλήνων 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΔΙΑΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠΙ-
ΧΕΙΡΗΣΗΣ ΧΟΝΔΡΕΜΠΟΡΙΟΥ 
Εντεταλμένος Σύμβουλος σε θέμα-
τα Επιχειρηματικότητας και Αγρο-
τών 
ΘΕΜΕΛΗΣ ΣΠΥΡΟΣ
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Ο δημοτικός συνδι-
ασμός “Ενωτική 
Πορεία” του δή-

μου Νικολάου Σκουφά 
σας ενημερώνει πως μετά 
από ενδοπαραταξιακές 
εκλογές, επικεφαλής της 
παράταξης αναδείχθηκε 
ο Δημήτρης Δήμος (τέως 
αντιδήμαρχος).

Ακολουθεί η έγγραφη δήλω-
σή του κ.Δήμου:

Νέος επικεφαλής της παράταξης ΕΝΩΤΙΚΗ 
ΠΟΡΕΙΑ του δήμου Ν. Σκουφά

“Με αφορμή τις ενδοπαρα-
ταξιακές εκλογές στο συν-
δυασμό μας Ενωτική Πορεία 
του δήμου Νικολάου Σκου-
φά,αισθάνομαι την ανάγκη 
να ευχαριστήσω τους συ-
ναδέλφους μου δημοτικούς 
συμβούλους για την τιμή να 
με επιλέξουν επικεφαλή της 
παράταξής μας.

Η γόνιμη αντιπολίτευση απο-
τελεί ένα εξίσου σημαντικό 
κομμάτι της τοπικής αυτοδι-

οίκησης.

Θα σταθούμε δίπλα στους 
δημότες μας με ήθος και αξι-
οπρέπεια και θα συνεχίσουμε 
να δουλεύουμε και από αυτή 
τη θέση για την πρόοδο και 
την ευημερία του τόπου μας.

Άλλωστε, ως παράταξη, δου-
λέψαμε όλα αυτά τα χρόνια 
με γνώμονα το καλό και το 
συμφέρον των δημοτών μας 
και έμπρακτη απόδειξη είναι 

τα πάμπολλα έργα που εντά-
ξαμε για το δήμο και τους 
ανθρώπους του.

Εγώ και οι συνεργάτες μου 
θα είμαστε στη διάθεσή σας 
για οτιδήποτε χρειαστείτε.

Να έχουμε όλοι μια καλή και 
δημιουργική θητεία”.

Δημήτρης Δήμος

Το Προεδρείο του Δημοτικού Συμβουλίου 
του Δήμου Νικολάου Σκουφά

Ο π ρ ο ε δ ρ ε ύ ω ν 
σύμβουλος, κ. 
Κατσούλης Διο-
νύσιος, ανέθεσε 

καθήκοντα ειδικού γραμ-
ματέα για την τήρηση 
των πρακτικών της εκλο-
γής στον Βαρέλη Ευστά-
θιο, υπάλληλο του δήμου 
με βαθμό Α΄.
Αφού διαπιστώθηκε απαρ-
τία με την παρουσία 23 με-
λών από συνολικά 25 μέλη, 
ο προεδρεύων κήρυξε την 
έναρξη της συνεδρίασης, κα-
λώντας τα μέλη του δημοτι-
κού συμβουλίου να προβούν 
στην εκλογή των μελών του 
προεδρείου του δημοτικού 
συμβουλίου για το χρονικό 
διάστημα από 03.01.2024 
έως 30.06.2026, σύμφωνα 
με τις διατάξεις του άρθρου 
64 του ν. 3852/2010, όπως 
ισχύουν.
Στη συνέχεια, ενημέρωσε 
το δημοτικό συμβούλιο ότι 
ο πρόεδρος εκλέγεται από 
την παράταξη του δημάρ-
χου, ο αντιπρόεδρος από τη 
δεύτερη και ο γραμματέας 
από την τρίτη σε εκλογική 
δύναμη παράταξη, ύστερα 
από έγγραφη πρόταση του 
επικεφαλής της κάθε παρά-
ταξης. Επίσης, ότι σύμφωνα 
με δήλωση του Δημάρχου 
κ. Παπασιώζου Κων/νου ως 
υποψήφιος πρόεδρος του 
δημοτικού συμβουλίου προ-
τείνεται ο κ. Βαρέλης Ελευ-
θέριος Ακολούθως, σύμφωνα 
με δήλωση του επικεφαλής 
της δεύτερης σε εκλογική 
δύναμη παράταξης κ.Δήμου 
Δημητρίου του Κων/νου ως 
υποψήφιος αντιπρόεδρος 
του δημοτικού συμβουλίου 
προτείνεται ο κ.Ντοκομές 
Δημήτριος.
Τέλος, ότι σύμφωνα με δή-
λωση του επικεφαλής της 
τρίτης σε εκλογική δύναμη 
παράταξης κ.Σαπρίκη Ηλία 
ως υποψήφιος γραμματέας 
του δημοτικού συμβουλίου 
προτείνεται ο κ. Σαπρίκης 
Ηλίας
Στη συνέχεια κάλεσε το σύ-
νολο των μελών του δημο-
τικού συμβουλίου να επικυ-
ρώσει, δια ανάτασης χειρός, 

καταρχήν την εκλογή του 
προτεινόμενου υποψήφιου 
ως προέδρου. Κατά την ψη-
φοφορία που ακολούθησε ο 
κ. Βαρέλης Ελευθέριος
συγκέντρωσε 23 ψήφους,-

δηλαδή την απόλυτη πλει-
οψηφία του συνόλου των 
μελών του δημοτικού συμ-
βουλίου και εξελέγη πρόε-
δρος του δημοτικού συμ-
βουλίου.

Έπειτα, ο προεδρεύων σύμ-
βουλος κάλεσε το σύνολο 
των μελών του δημοτικού 
συμβουλίου να επικυρώσει 
με την ίδια διαδικασία την 
εκλογή του κ.Ντοκομέ Δη-

μητρίου ως αντιπροέδρου 
του δημοτικού συμβουλίου. 
Κατά την ψηφοφορία που 
ακολούθησε ο κ.Ντοκομές 
Δημήτριος, συγκέντρωσε 23 
ψήφους επομένως την από-

λυτη πλειοψηφία των μελών 
του δημοτικού συμβουλίου.
Τέλος, ο προεδρεύων σύμ-
βουλος κάλεσε το σύνολο 
των μελών του δημοτικού 
συμβουλίου να επικυρώσει 
με την ίδια διαδικασία την 
εκλογή του κ.Σαπρίκη Ηλία 
ως γραμματέα του δημοτι-
κού συμβουλίου. Κατά την 
ψηφoφορία ο κ. Σαπρίκης 
Ηλίας ,συγκέντρωσε 23 ψή-
φους επομένως την απόλυτη 
πλειοψηφία των μελών του 
δημοτικού συμβουλίου, και 
εξελέγη επομένως στο αξίω-
μα του γραμματέα.
Κατόπιν των ανωτέρω και 
μετά το πέρας της ανωτέρω 
διαδικασίας, ανακοινώθηκε 
από τον προεδρεύοντα η νέα 
σύνθεση του προεδρείου 
του δημοτικού συμβουλίου, 
η οποία έχει ως εξής:
Πρόεδρος: Βαρέλης 
Ελευθέριος
Αντιπρόεδρος: Ντοκομές 
Δημήτριος
Γραμματέας:Σαπρίκης 
Ηλίας

Οι ειδικοί συνεργάτες του Περικλή Μίγδου 
διατηρήθηκαν στη νέα θητεία…

Από τις πρώτες αποφάσεις 
του Δημάρχου Γ. Καρα-
ϊσκάκη Περικλή Μίγδου 
είναι η ανανέωση της συ-

νεργασίας του με ειδικούς συνερ-
γάτες του. Συγκεκριμένα αποφά-
σισε:
Την διατήρηση του Παππά Νικολά-
ου του Σπύρου ως Ειδικού Συνεργά-
τη του ∆ήµου Γεωργίου Καραϊσκάκη 
(Πτυχιούχου Πολιτικού Μηχανικού 
Τεχνολογικής Εκπαίδευσης), για την 
επικουρία του ∆ηµάρχου κατά την 
άσκηση των καθηκόντων του.
Ο ανωτέρω θα υπόκειται στην ιεραρ-
χική εξάρτηση του ∆ηµάρχου και θα 
ασκεί καθήκοντα επιτελικά χωρίς απο-
φασιστικές αρµοδιότητες οποιασδή-
ποτε µορφής. Θα παρέχει συµβουλές 
και θα διατυπώνει εξειδικευµένες γνώ-
σεις, γραπτά ή προφορικά για θέµατα 
σχετικά µε «Εκπόνηση προµελετών, 
µελετών (στο µέτρο του δυνατού), 
τοπογραφικών διαγραµµάτων, τεχνι-
κών δελτίων και σύνταξη προτάσεων 
για χρηµατοδότηση έργων του ∆ήµου 
µέσω επιχειρησιακών προγραµµάτων 

κ.λ.π., έλεγχο επιµετρήσεων έργων, 
εισήγηση στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο για 
έγκριση Ανακεφαλαιωτικών Πινάκων, 
παρακολούθηση της νοµοθεσίας που 
έχει σχέση µε τα ∆ηµόσια έργα, πα-
ροχή συµβουλών, γνώσεων και τεχνο-
λογικής βοήθειας προς το ∆ήµαρχο, το 
∆ηµοτικό Συµβούλιο, την Εκτελεστική 
και Οικονοµική Επιτροπή του ∆ήµου 
µας».
Την διατήρηση του Οικονόµου Γε-
ωργίου του Αλεξάνδρου ως Ειδικού 
Συνεργάτη του ∆ήµου Γεωργίου Καρα-
ϊσκάκη (Πτυχιούχου Λογιστικής Τεχνο-
λογικής Εκπαίδευσης), για την επικου-
ρία του ∆ηµάρχου κατά την άσκηση 
των καθηκόντων του.
Ο ανωτέρω θα υπόκειται στην ιεραρ-
χική εξάρτηση του ∆ηµάρχου και θα 
ασκεί καθήκοντα επιτελικά χωρίς απο-
φασιστικές αρµοδιότητες οποιασδήπο-
τε µορφής. Θα παρέχει συµβουλές και 
θα διατυπώνει εξειδικευµένες γνώσεις, 
γραπτά ή προφορικά επί θεµάτων που 
άπτονται του προγραµµατισµού, δια-
χείρισης & διεκπεραίωσης επιχειρησια-

κών προγραµµάτων (ΕΣΠΑ κ.λ.π. ) για 
την περαιτέρω βελτίωση και ανάπτυξη 
του ∆ήµου.
Την διατήρηση του Στέργιου Παντε-
λή του Γεωργίου ως Ειδικού Συνερ-
γάτη του ∆ήµου Γεωργίου Καραϊσκάκη 
(Πτυχιούχου Τηλεπληροφορικής και 
∆ιοίκησης Τεχνολογικής Εκπαίδευσης), 
για την επικουρία του ∆ηµάρχου κατά 
την άσκηση των καθηκόντων του.
Ο ανωτέρω θα υπόκειται στην ιεραρ-
χική εξάρτηση του Δημάρχου και θα 
ασκεί καθήκοντα επιτελικά χωρίς απο-
φασιστικές αρμοδιότητες οποιασδήπο-
τε μορφής. Θα παρέχει συμβουλές και 
θα διατυπώνει εξειδικευμένες απόψεις 
(γραπτά ή προφορικά), σε θέματα 
Πληροφορικής και Επικοινωνιών, αξι-
ολόγησης των έργων ηλεκτρονικής 
διακυβέρνησης, βελτίωσης της ηλε-
κτρονικής παρουσίας του Δήμου στο 
διαδίκτυο και τα μέσα κοινωνικής δι-
κτύωσης.
Την διατήρηση της Κλάγκου Ηλέ-
κτρας του Κωνσταντίνου ως Ειδι-
κής Συνεργάτιδας του ∆ήµου Γεωργίου 

Καραϊσκάκη (Πτυχιούχου Φιλολογίας), 
για την επικουρία του ∆ηµάρχου κατά 
την άσκηση των καθηκόντων του.
Η ανωτέρω θα υπόκειται στην ιεραρ-
χική εξάρτηση του Δημάρχου και θα 
ασκεί καθήκοντα επιτελικά χωρίς απο-
φασιστικές αρμοδιότητες οποιασδήπο-
τε μορφής. Θα παρέχει συμβουλές και 
θα διατυπώνει εξειδικευμένες απόψεις 
(γραπτά ή προφορικά), σε θέματα πο-
λιτισμού, παιδείας και αθλητισμού και 
ειδικότερα παρακολούθησης ευρωπαϊ-
κών προγραμμάτων πολιτισμού, ανά-
δειξης πολιτιστικής κληρονομιάς, ορ-
γάνωσης πολιτιστικών εκδηλώσεων, 
σχεδιασμό και υλοποίηση προγραμμά-
των – δράσεων στους τομείς Παιδεί-
ας – Αθλητισμού που άπτονται στους 
τομείς των αρμοδιοτήτων της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης.
Κατά τα λοιπά ισχύει η 3013/18.08.2023 
υπογεγραµµένη ειδική σύµβαση εργα-
σίας ιδιωτικού δικαίου µε την οποία 
έχει συναφθεί η εργασιακή σχέση και 
η υποχρέωση για την παροχή υπηρε-
σιών.
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Νέα Σμύρνη: Σκότωσε τον 
16χρονο αδελφό του για μια 
μπλούζα. Ο άγριος καβγάς και 
οι φωνές πριν από τη δολο-
φονία ξεσήκωσαν την περιο-
χή όλη. Στο σπίτι μέσα μάνα 
γιαγιά και η κοπελιά του. Κα-
νείς δεν μπήκε φραγμός στο 
μακελειό. Τι λέτε τώρα που 
ζούμε. Τι θα προσέφερε ο 
νέος αυτός στην σύγχρονη 
κοινωνία με αυτά τα μυαλά 
που κουβαλάει. Τι λέω εγώ 
τώρα και η οικογένεια τι προ-
σφέρει. «Δύο φορές τον μήνα 
ερχόταν η αστυνομία», λέει 
μάρτυρας από τη γειτονιά στη 
Νέα Σμύρνη, όπου σημειώθη-
κε η άγρια δολοφονία, με τον 
16χρονο να βρίσκει φριχτό 
θάνατο από τα χέρια του ίδιου 
του 18χρονου αδερφού του. 
Δεν πέσανε όλοι πάνω του να 
σταματήσουν το φονικό. Σκό-
τωσε τον αδερφό του ρεεεε.  
Καλύβια: Με 20 χτυπήματα 
σκότωσε τον πατέρα του ο 
16χρονος και το μαχαίρι μά-
λιστα έσπασε. Μίσος οργή 
αγανάκτηση. Ότι και να του 
έκανε από την πρώτη στιγμή 
έπρεπε να φύγει από το σπί-
τι. Να πάει στους εισαγγελείς 
που βγάλανε την απόφαση να 
μείνει δίπλα στον μαλάκα πα-
τέρα, και να τον καταγγείλει. 
Στην Αστυνομία το ίδιο. ΟΧΙ 
σε αυτά τα βάρβαρα τελειώ-
ματα. Αυτός κατέστρεψε για 
πάντα τον εαυτό του. ΝΑΙ 
δεν θα ησυχάσει ποτέ η ψυχή 
του. Ποτέ και ας βγει από την 
φυλακή. Πως θα βγει κανείς 
δεν ξέρει. Αυτές οι οικογένει-
ες με διαφορά άντρα γυναί-
κας τα 25 χρόνια και βάλε δεν 
έχουν συνέχεια, δεν έχουν 
δέσιμο μεταξύ τους.
Πράγα – Το χρονικό του τρό-
μου. Σκότωσε πρώτα τον πα-
τέρα του, «γάζωσε» δεκάδες 
στο πανεπιστήμιο και αυτο-
κτόνησε – Το είχε προαναγ-
γείλει! Φοιτητές κρέμονταν 
και πηδούσαν από τα παρά-
θυρα.  Περισσότεροι από 15 
οι νεκροί (μεταξύ των οποίων 
και ο 24χρονος δράστης, Ντέ-
ιβιντ Κόζακ) και τουλάχιστον 
24 τραυματίες – Το έγραφε 
και στα social πριν επιτεθεί. 
Ο ένοπλος ήταν φοιτητής στη 
Σχολή Καλών Τεχνών στο 
πανεπιστήμιο και ο δολοφο-
νικός του «παροξυσμός» ξε-
κίνησε με θύμα τον ίδιο του 
τον πατέρα, ο οποίος βρέθηκε 
νεκρός σε ένα χωριό 13 μί-
λια από την πρωτεύουσα της 
Τσεχίας. Βγάλτε συμπέρασμα 
εσείς. Ψάξτε να βρείτε λογική. 
Σπίτι, σχολείο, Πανεπιστήμιο 
φίλοι κανένας δεν κατάλαβε 
κάτι. Τι πρέπει να δίνει κά-
ποιος σαν σημάδι ώστε να 
τον μαζεύουν και να αρχίζει η 
ψυχοπαρακολούθηση. Σηκώ-
νω τα χέρια πάνω. Αδυνατώ 
να βγάλω συμπέρασμα. 
Συνεχίζω να κλαίω μέσα μου 
με ότι βλέπω και διαβάζω και 
αφορούν νέους ανθρώπους. 
Ναι δεν έχουν λογική μια 

κατηγορία από αυτούς. Καρ-
φώθηκε αυτοκίνητο μες στις 
γιορτές μετά από ξενύχτι και 
σκοτώθηκαν 18χρονα αγό-
ρι και κορίτσι. Γιατί Θεέ μου 
λέω και μετά βλέπω ένα άλλο 
ατύχημα οχήματος να καρφώ-
νεται σε τοίχο και το παλλη-
καράκι σε λίγες ώρες να μένει 
χωρίς πόδια. 
Μόλις τα κοιτάς μένεις άφω-
νος. Μάλιστα τα κουβεντιάζω 
με τα παιδιά μου και με φί-
λους και μου λένε ‘’ εσύ που 
ζεις’’  στις γιορτές μικροί μεγά-
λοι στα μαγαζιά μέχρι πρωίας. 
Εκεί σταματά η λογική μου. 
Αυτοί μπαίνουν μετά στα αυ-
τοκίνητά τους και πάνε σπίτια 
τους. Δηλαδή είναι πρότυπα 
οικογένειας αυτός ο πατέ-
ρας. Μην πω κάτι χειρότερο. 
Εγώ αν καθίσω στο μπαλκόνι 
το βράδυ μετά την δουλεία 
πίνω δυο τσίπουρα σε χρόνο 
ρεκόρ, αλλά μέχρι εκεί. Αυτοί 
τόσες ώρες τι κάνουν ψυχο-
θεραπεία με κουβέντα. Δεν 
πίνουν. Μια φορά ένα γείτο-
να 7 το πρωί παρατηρούσαμε 
μισή ώρα έκανε να βγει από 
το αυτοκίνητό του και στο 
δεύτερο βήμα έπεσε.  Χριστέ 
μου έχουν λύση πολλά θέμα-
τα της καθημερινότητας αλλά 
δεν θέλουμε να την δεχτούμε. 
Κάτω από αδιευκρίνιστες έως 
τώρα συνθήκες, ένα αυτοκί-
νητο εξετράπη της πορείας 
του και έπεσε μέσα στη θά-
λασσα στην περιοχή Αγριά.  
Στέκει καλά αυτός ο άνθρω-
πος και παίρνει και τιμόνι. 
ΑΜΑΝ πια. 

ΜΠΑΜ μόλις έσκασε η είδη-
ση του θανάτου του αστυ-
νομικού που τον χτύπησε η 
φωτοβολίδα στου Ρέντη. Να 
πως η στεναχώρια δεν λέει να 
σταματήσει και νοιώθω πάλι 
ένα δάκρυ. Έχω γίνει πολύ 
ευαίσθητος και μου προκαλεί 
έκπληξη αυτό το γεγονός. Μια 
άλλη πολεμική σκηνή βαρ-
βαρότητας είχε κακό τέλος. 
Θυμάμαι τα λόγια του παι-
διού-φονιά ‘’μας είπανε πάμε 
έξω να αναμετρηθούμε με την 
αστυνομία’’ Αυτός ο εντολέας 
είναι ακόμη έξω. Άλλο ένα 
θύμα γηπεδικής βαρβαρότη-
τας. Εκεί που άκουγα και τι-
μούσα έστω με μουσική τον 
μεγάλο χαμένο τραγουδιστή 
Βασίλη Καρρά με την τραγου-
δάρα ‘’ Απ’ το Βορρά μέχρι το 
Νότο’’ αυτόματα και ασυναί-
σθητα μόλις είδα τον θάνατο 
του αστυνομικού το σταμάτη-
σα. Συνέχισα να γράφω βου-
βά. Ήθελα να σταματήσω να 
μην φορτώνω τον εαυτό μου, 
αλλά συνέχιζα.  Δεν θα χαλα-
στούμε ΟΧΙ ΟΧΙ ΟΧΙ…

 

Με τα χρήματα από τα κάλα-
ντα, αγόρασαν τροφές για τα 
αδέσποτα. Tι να πεις για αυτά 

Σημειωματάριο Ιδεών και Απόψεων

Τι λέτε τώρα είναι μυαλωμένοι 
αυτοί οι νέοι; ΟΧΙ ΟΧΙ ΟΧΙ…

Ο Μαθηματικός και Φροντιστής Παναγιώτης Λύτρας γράφει

BYZANTIOBYZANTIO
To cafe Bar των 

μεγάλων στιγμών, μαζί 
σας κάθε μέρα...!

τα παιδιά. Τρεις φίλες στην 
Αλεξανδρούπολη, την πα-
ραμονή των Χριστουγέννων 

βγήκαν για να πουν τα κάλα-
ντα και με τα χρήματα που 
συγκέντρωσαν, αποφάσισαν 

να αγοράσουν τροφές για τα 
αδέσποτα της πόλης.
Μετά τα κάλαντα πήγαν κα-

τευθείαν σε κατάστημα όπου 
αγόρασαν ένα σακί ξηρά τρο-
φή. Στην συνέχεια, τα τρία 
κορίτσια πήγαν στα σημεία 
της πόλης όπου βρίσκονται 
αδέσποτα προκειμένου να 
τα ταΐσουν. Ούτε μην τα δα-
γκώσουν φοβήθηκαν  ούτε 
να ξεσηκώσουν τον κόσμο. 
Η ΑΓΑΠΗ τους φαίνεται. Με 
πράξεις. Σε αυτά τα κορίτσια 
λειτουργεί σωστά η οικογέ-
νεια. 
Δεν θέλω οι νέοι να πίνουν 
και να χάνονται σε ατυχήμα-
τα. Δεν το θέλω. Δεν θέλω 
οι τρελο-οικογένειες να μας 
αποσυντονίζουν την καθη-
μερινότητά μας. Να πάρουμε 
σαν γονείς σωστό ρόλο στην 
οικογενειακή συσπείρωση 
και να μην διαλύουμε τους 
θεσμούς αδιαφορώντας. Να 
τρέχουμε όπου απαιτείτε να 
βρίσκουμε λύσεις. Ψυχολόγοι 
και ψυχίατροι για αυτό υπάρ-
χουν. 



Η ανάγκη των αν-
θρώπων της 
προβιομηχανι-
κής εποχής για 

επικοινωνία και ασφαλή 
διέλευση επάνω από υδά-
τινα περάσματα οδήγη-
σε στην κατασκευή των 
πέτρινων τοξωτών γε-
φυριών, τα οποία εμείς 
οι Ηπειρώτες γνωρίζου-
με πολύ καλά. Μάλιστα, 
ήταν τόση η σημασία του 
εκάστοτε γεφυριού ώστε 
να δημιουργηθούν, γύρω 
από αυτό, ένα σύνολο 
μύθων, θρύλων και τρα-
γουδιών, που αναφέρο-
νται ακόμη και σε ανθρω-
ποθυσίες, προκειμένου 
να στεριώσει το οικοδό-
μημα.
	 Ο	 θεοπόταμος	 των	
Τζουμέρκων	Άραχθος	διανθί-
ζεται	 από	 55	 πέτρινα	 γεφύ-
ρια,	έκαστο	με	την	ιδιαίτερη	
μορφή,	 σημασία	 και	 ομορ-
φιά	 του.	 Ένα	 από	 τα	 κορυ-
φαία	στολίδια	του	θεωρείται	
και	 το	μονότοξο	γεφύρι	 της	
Πλάκας,	 κτισμένο	 σε	 ένα	
κομβικό	 σημείο,	 όπως	 απο-
δεικνύεται	από	τη	χρήση	του	
χώρου,	ήδη	από	την	κλασική	
αρχαιότητα	έως	σήμερα.
	Τα	γεφύρια,	όμως,	υψώνο-
νται	σε	τόπους	μαγικούς,	τό-
πους	συνάντησης	υπερφυσι-
κών	όντων,	σύμφωνα	με	τη	
λαϊκή	 μας	 παράδοση	 αλλά	
και	 τόπους	 ανάτασης	 του	
πνεύματος	και	της	ψυχής.	Σε	
έναν	τέτοιο	τόπο	μαγικό,	με	
το	 μνημείο	 –	 σύμβολο	 των	
Τζουμέρκων	 τραυματισμέ-
νο,	 βρέθηκε	 και	 ο	 Θανάσης	
Πόραβος,	ένας	γητευτής	της	
πέτρας,	ο	οποίος	στέκεται	με	
αγάπη,	θαυμασμό	και	σεβα-
σμό	τόσο	απέναντι	στο	υλικό	
το	οποίο	στήριξε	τον	παγκό-
σμιο	 πολιτισμό	 για	 χιλιετίες,	
όσο	 και	 στις	 παραδοσιακές	
τεχνικές	 των	 προεγενέστε-
ρων	 μαστόρων.	 Ήταν,	 λοι-
πόν,	 αναπόφευκτο	 παρά	 να	
μαγευτεί	 και	 ο	 ίδιος	 από	 το	
γεφύρι	της	καρδιάς	μας.
	 Ως	 αποτέλεσμα	
αυτής	 της	 συνάντησης	 και	
αλληλεπίδρασης	 προέκυψε	
το	 βιβλίο	 	 των	 εκδόσεων	
Ατρειδών	 Κύκλος.	 Αποτε-
λείται	 από	 129	σελίδες.	 Στο	
εξώφυλλο,	 μέσα	 από	 τρεις	
φωτογραφίες,	 απεικονίζε-

Δεύτερο ταξίδι στην αιωνιότητα 
(του Θανάση Πόραβου)

ται	 η	σύγχρονη	 ιστορία	 του	
γεφυριού	 της	 Πλάκας,	 η	
προγενέστερη	εικόνα	του,	η	
μορφή	του	μετά	την	τμημα-
τική	 κατάρρευση	 και	 η	 υφι-
στάμενη	κατάσταση,	μετά	το	
πέρας	 των	 εργασιών.	 Χαρα-
κτηριστικός		θεωρείται	και	ο	
τίτλος:	«Δεύτερο	ταξίδι	στην	
αιωνιότητα»,	 αποκαλύπτο-
ντας	 τόσο	 τον	 σκοπό	 των	
εργασιών,	να	δώσουν	δηλα-
δή	στο	μνημείο	μία	δεύτερη	
ευκαιρία	να	συνεχίσει	το	τα-
ξίδι	του	στον	άπειρο	χρόνο,	
όσο	και	τον	αντίστοιχο	σκο-
πό	 του	 βιβλίου	 να	 περιγρά-
ψει	 τις	 διαφορετικές	 φάσεις	
αυτής	 της	 προετοιμασίας.	
Αντίστοιχα	 συμπληρωματικό	
είναι	και	το	οπισθόφυλλο,	το	
οποίο	αναφέρεται,	ξεκάθαρα	
και	συνοπτικά,	στο	περιεχό-
μενο	και	στους	στόχους	του	
βιβλίου	αλλά	τίθεται	και	ένας	
προβληματισμός,	σχετικά	με	
την	αξία	και	τη	σημασία	των	
μαστόρων	 και	 των	 παρα-
δοσιακών	 τεχνικών	 και	 πώς	
μπορεί	 να	 διασωθεί	 και	 να	
αναδειχτεί	όλη	αυτή	η	γνώση	
και	οι	εκπρόσωποί	της.	
	 Τα	περιεχόμενα	χω-
ρίζονται	σε	τρεις	άνισες	ενό-
τητες:	 στην	 πρώτη	 και	 με-
γαλύτερη,	 αφιερωμένη	 στο	
γεφύρι	της	Πλάκας,	στη	δεύ-
τερη	 μικρότερη,	 επικεντρω-
μένη	 στη	 γέφυρα	 Κοράκου,	
επόμενο	 στόχο	 του	 πρωτο-
μάστορα	 Θ.	 Πόραβου,	 για	
την	αποκατάσταση,	μάλιστα,	
της	οποίας	διατίθενται	και	τα	
έσοδα	του	βιβλίου	και	σε	μία	
τελευταία	 ενότητα,	 σχετική	
με	 την	 παρουσίαση	 του	 βι-
βλίου	 στην	 Πανηπειρωτική	
Συνομοσπονδία	 Ελλάδος,	 η	
οποία	 πλαισιώθηκε	 και	 από	
το	 θεατρικό	 δρώμενο	 «Τα	
μπαξίσια	 ή	 μανδηλώματα».	
Αρκετές	 ενδεικτικές	 φωτο-
γραφίες	 και	 ορισμένα	 σχέ-
δια	 διανθίζουν	 το	 κείμενο,	
ενώ	 ένα	 εξαιρετικά	 χρήσιμο	
γλωσσάρι,	 καθώς	 και	 ένας	
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Της ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑΣ 
ΖΗΔΡΟΥ

ΑΡΧΑΙΟΛΟΓΟΥ

του	 Θ.	 Πόραβου	 αποτελεί	
μία	 καταγραφή,	 σε	 πραγμα-
τικό	χρόνο,	με	ημερολογιακό	
τρόπο,	 των	 σκέψεων,	 των	
συναισθημάτων,	 των	 προ-
βληματισμών,	 της	 καθημε-
ρινότητας	 του	 συγγραφέα,	
κατά	 τη	 διάρκεια	 των	 εργα-
σιών	στη	γέφυρα	της	Πλάκας	
αλλά	και	ένα	μέσο	έκφρασης	
της	 διακαούς	 επιθυμίας	 του	
να	 δοθεί	 και	 στη	 γέφυρα	
Κοράκου	 αυτή	 η	 δεύτερη	
ευκαιρία.	 Μέσα	 από	 σύντο-
μα	 κείμενα,	 με	 μία	 γλώσσα	
απλή,	 κατανοητή	 και	 συνά-
μα	 ποιητική	 –	 λογοτεχνική,	
ο	 ομοδιηγητικός	 αφηγητής	
-	πρωταγωνιστής	του	έργου,	
με	 την	 πρωτοπρόσωπη	 και	
τριτοπρόσωπη	 αφήγηση	 να	
εναλλάσσονται	 αρμονικά,	
με	τις	γλαφυρές	περιγραφές	
και	 με	 μοναδική	 ζωντάνια	
και	 αμεσότητα,	 αποτυπώνει	
τα	 περιεχόμενα	 του	 βιβλί-
ου	 Διάχυτος	 είναι	 επίσης	 ο	
σεβασμός	 και	 η	 αγάπη	 του	
τόσο	για	 την	πέτρα	όσο	και	
για	τους	τεχνίτες	της,	προγε-
νέστερους	 και	 σύγχρονους,	
όπως	 και	 ο	 στόχος	 του	 να	
διασωθούν	 οι	 παραδοσιακές	
τεχνικές	δόμησης	και	να	στη-
ριχτεί	το	επάγγελμα	ώστε	να	
εμπλουτιστεί	και	με	νέους.	
	 Συμπερασματικά,	
το	 παρόν	 πόνημα	 του	 Θ.	
Πόραβου	 δεν	 αποτελεί	 ένα	
εξειδικευμένο	 τεχνικό	 εγ-
χειρίδιο,	 απευθυνόμενο	 σε	
αρχιτέκτονές,	 μηχανικούς,	
τεχνίτες	 αλλά	 μία	 κατάθε-
ση	 ψυχής	 ενός	 αυθεντικού	
ανθρώπου,	 που	 επιθυμεί	 να	
επικοινωνήσει	με	όλους	μας,	
ανεξαιρέτως	και	να	εκφράσει	
την	 πλημμυρίδα	 των	 περιε-
χομένων	 της	ψυχής	 και	 του	
μυαλού	του.	

κατάλογος	 των	 εργαλείων	
των	 μαστόρων	 της	 πέτρας	
ολοκληρώνουν,	 αρμονικά,	
το	βιβλίο.
	 Τα	 κείμενα,	 έχο-
ντας	 ολοφάνερα	 τη	 μορφή	
ημερολογίου,	 ξεκίνησαν	 να	
γράφονται,	 όπως	 επισημαί-
νει	 και	 ο	 ίδιος	 ο	 συγγραφέ-
ας,	 από	 την	 πρώτη	 μέρα	
που	βρέθηκε	στο	εργοτάξιο,	
17/5/2019.	Αξιοσημείωτη	εί-
ναι	η	ποικιλία	των	θεματικών	
του.	 Αναφέρω	 χαρακτηρι-
στικά:	 η	 ιστορία	 του	 γεφυ-
ριού,	 η	 εμπλοκή	 στο	 έργο,	
η	 αναζήτηση	 μαστόρων,	 οι	

ντόπιοι	 μάστοροι,	 τα	πρώτα	
βήματα,	 η	 πέτρα,	 κονίαμα	
για	να	καταλήξουμε	στο	 ξε-
καλούπωμα	 ή	 αφαψίδωση,	
στην	υστεροφημία,	στις	δη-
μοσιεύσεις	 μέχρι	 τώρα	 κ.α.	
Ουσιαστικά,	 ο	 αναγνώστης	
μεταφέρεται	 στο	 εργοτάξιο	
και	παρακολουθεί,	μέσα	από	
γλαφυρές	 περιγραφές	 και	
σύντομα	κείμενα,	 την	προε-
τοιμασία,	τη	διάρκεια	και	το	
τέλος	 των	 εργασιών.	 Αντί-
στοιχη	 εμφανίζεται	 η	 δομή	
και	 στη	 δεύτερη	 ενότητα,	
αφιερωμένη	 στη	 γέφυρα	
Κοράκου.	 Πιο	 συγκεκριμέ-

να,	 περιλαμβάνονται	 πλη-
ροφορίες	 για	 τη	 θέση	 της,	
την	ιστορία	της,	τη	σημασία	
της,	τις	μέχρι	τώρα	ενέργειες	
για	 την	 αποκατάστασή	 της.	
Επιπλέον,	 εμπεριέχονται	 και	
αρκετά	 τεχνικά	 χαρακτηρι-
στικά,	όπως	και	στοιχεία	και	
φωτογραφίες	ενός	ομοιώμα-
τος,	κατασκευής	του	Θ.	Πό-
ραβου,	 το	 οποίο	 τοποθετή-
θηκε	στις	23/5/2022	πλησίον	
του	μνημείου	ως	ένα	ακόμη	
μέσο	 πίεσης	 προς	 τις	 αρχές	
για	τη	διάσωσή	του.
	 Συνολικά,	το	«Δεύ-
τερο	ταξίδι	στην	αιωνιότητα»	

Συνολικά, το «Δεύτερο ταξίδι στην αιωνιότητα» του Θ. Πόραβου 

αποτελεί μία καταγραφή, σε πραγματικό χρόνο, με ημερολογιακό 

τρόπο, των σκέψεων, των συναισθημάτων, των προβληματισμών, της 

καθημερινότητας του συγγραφέα, κατά τη διάρκεια των εργασιών στη 

γέφυρα της Πλάκας αλλά και ένα μέσο έκφρασης της διακαούς επιθυμίας 

του να δοθεί και στη γέφυρα Κοράκου αυτή η δεύτερη ευκαιρία. 



Εντεταλμένη 
δημοτική σύμβουλος 
σε θέματα Παιδείας 
& Πολιτισμού η 
Ελισάβετ Μπούτσορα
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ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ

Την απόφαση ορι-
σμού επτά αντιδη-
μάρχων, οι οποίοι 
θα τον υποβοηθή-

σουν στο έργο του, υπέ-
γραψε ο δήμαρχος Βο-
ρείων Τζουμέρκων Νίκος 
Βαΐτσης, σηματοδοτώντας 
την έναρξη της νέας δημο-
τικής θητείας.

Η θητεία των επτά αντιδημάρ-
χων, πέντε έμμισθων και δύο 
άμισθων, θα έχει διάρκεια έως 
31 Δεκεμβρίου 2024.

Αντιδήμαρχοι με αντιμισθία 
ορίστηκαν οι εξής:

– Βασίλειος Γιούλης με αρμοδι-
ότητες για τη Δημοτική Ενότη-
τα Πραμάντων, τον έλεγχο και 
την εποπτεία των προμηθειών 
και των αποθηκών του Δήμου, 
τον έλεγχο και την εποπτεία 
της βεβαίωσης και είσπραξης 
των δημοτικών τελών, για την 
ασφάλεια και υγιεινή της λει-
τουργίας και του προσωπικού 
του Δήμου, και  για τη δια-
χείριση των αδέσποτων ζώων 
συντροφιάς. 

Ορισμός αντιδημάρχων Δήμου Βορείων Τζουμέρκων

– Βασίλειος Κοντός με αρμοδι-
ότητες για τη Δημοτική Ενότη-
τα Τζουμέρκων.

– Αιμίλιος Πατσιούρας με αρ-

μοδιότητες για τη Δημοτική 
Ενότητα Κατσανοχωρίων.

– Νικόλαος Γκίζας με αρμοδιό-
τητες για τις Δ.Ε. Βαθυπέδου, 

Καλαρρυτών, Ματσουκίου 
και Συρράκου, καθώς και τον 
έλεγχο και την εποπτεία για 
θέματα αγροτικής και κτηνο-
τροφικής ανάπτυξης. 

– Παντελεήμων Βλάχος με 
αρμοδιότητες τον έλεγχο και 
την εποπτεία για θέματα κα-
θαριότητας και πρασίνου, 

ύδρευσης, αποχέτευσης και 
ομβρίων, πολιτικής προστα-
σίας, δημοτικού φωτισμού, 
παιδικών χαρών, οχημάτων 
και μηχανημάτων, προστασίας 
του περιβάλλοντος και κοιμη-
τηρίων.

Ως άμισθοι αντιδήμαρχοι ορί-
στηκαν οι εξής:

– Γεώργιος Παππάς με αρμο-
διότητες για τη λειτουργία του 
Προγράμματος Βοήθεια στο 
Σπίτι, τον έλεγχο και την ευ-
θύνη προστασίας της δημόσι-
ας υγείας και υγιεινής, καθώς 
και για θέματα προβολής και 
τουρισμού του Δήμου. 

– Αικατερίνη Παπαϊωάννου 
με αρμοδιότητες τη διαχεί-
ριση των Ευρωπαϊκών Προ-
γραμμάτων και των εν γένει 
θεμάτων που συνδέονται με 
χρηματοδοτήσεις στα πλαίσια 
προγραμμάτων χρηματοδότη-
σης, τον έλεγχο και την έκδο-
ση αδειών καταστημάτων και 
επιχειρήσεων υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, την εποπτεία 
και ευθύνη του Πολεοδομικού 
Σχεδιασμού.

Ο Προεδρεύων 
σύμβουλος, 
κ. Μανόπου-
λος Βασίλει-
ος, ανέθε-

σε καθήκοντα ειδικού 
γραμματέα για την τή-
ρηση των πρακτικών της 
εκλογής στην κα Μερά-
ντζα Παναγιώτα, υπάλ-
ληλο του Δήμου με βαθ-
μό . Αφού διαπιστώθηκε 
απαρτία με την παρουσία 
19 μελών από συνολικά 
19 μέλη, ο Προεδρεύων 
κήρυξε την έναρξη της 
συνεδρίασης, καλώντας 
τα μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου να προβούν 
στην εκλογή των με-
λών του Προεδρείου του 
Δημοτικού Συμβουλίου 
για το χρονικό διάστη-
μα από 02.01.2024 έως 
30.06.2026, σύμφωνα με 
τις διατάξεις του άρθρου
64 του ν. 3852/2010, όπως 
ισχύουν.
Στη συνέχεια, ενημέρωσε 
το Δημοτικό Συμβούλιο ότι 
ο Πρόεδρος εκλέγεται από 
την παράταξη του Δημάρ-
χου, ο Αντιπρόεδρος από τη 
δεύτερη σε εκλογική δύναμη 
παράταξη και ο Γραμματέας 
από την τρίτη σε εκλογική 
δύναμη παράταξη, ύστερα 
από έγγραφη πρόταση του 
επικεφαλής της κάθε παρά-
ταξης. Επίσης, ότι σύμφωνα 
με δήλωση του Δημάρχου κ. 
Νικολάου Βαΐτση ως υποψή-
φιος Πρόεδρος του Δημοτι-
κού Συμβουλίου προτείνεται 
ο κ. Βασίλειος Μανόπουλος. 
Ακολούθως, σύμφωνα με 
δήλωση του επικεφαλής της 
δεύτερης σε εκλογική δύνα-
μη παράταξης κ. Τραγουδά-
ρα Λάμπρου ως υποψήφιος 
Αντιπρόεδρος του Δημοτικού 

Συμβουλίου προτείνεται ο κ. 
Χρήστος Κύρκος.
Από την παράταξη που ανα-
δείχθηκε τρίτη σε εκλογική 
δύναμη, δεν υπήρξε πρότα-
ση για υποψήφιο Γραμματέα 
του Δημοτικού Συμβουλίου.
Ο προεδρεύων έδωσε το 
λόγο στον κ. Λεοντάρη Λε-
ωνίδα, αρχηγό της ελάσ-
σονος μειοψηφίας ο οποίος 
δήλωσε, “απέχουμε από την 
εκλογή του Προεδρείου του 
Δημοτικού Συμβουλίου για-
τί θεωρούμε ότι εκτός των 
καθηκόντων του Προέδρου 
τα υπόλοιπα μέλη είναι δια-
κοσμητικά στοιχεία, το προ-
εδρείο δεν είναι συλλογικό 
όργανο “.
Τέλος, σύμφωνα με δήλω-
ση του Δημάρχου κ. Νικο-
λάου Βαΐτση ως υποψήφιος 
Γραμματέας του Δημοτικού 
Συμβουλίου προτείνεται ο κ. 
Διαμάντης Θεόδωρος.
Στη συνέχεια κάλεσε το σύ-
νολο των μελών του Δημο-
τικού Συμβουλίου να επικυ-
ρώσει, δια ανάτασης χειρός, 
καταρχήν την εκλογή του 
προτεινόμενου υποψήφιου 
ως Προέδρου.
Κατά την ψηφοφορία που 
ακολούθησε ο κ. Μανόπου-
λος Βασίλειος συγκέντρωσε 
δεκαοκτώ ψήφους, δηλαδή 
την απόλυτη πλειοψηφία 
του συνόλου των μελών του 
Δημοτικού Συμβουλίου και 
εξελέγη Πρόεδρος του Δημο-
τικού Συμβουλίου.
Έπειτα, ο Προεδρεύων σύμ-
βουλος κάλεσε το σύνολο 
των μελών του Δημοτικού 
Συμβουλίου να επικυρώσει 
με την ίδια διαδικασία την 
εκλογή του κ. Κύρκου Χρή-
στου ως Αντιπροέδρου του 
Δημοτικού Συμβουλίου.
Κατά την ψηφοφορία που 

ακολούθησε ο κ. Κύρκος 
Χρήστος συγκέντρωσε δε-
καοκτώ ψήφους, δηλαδή 
την απόλυτη πλειοψηφία 
του συνόλου των μελών του 
Δημοτικού Συμβουλίου και 
εξελέγη Αντιπρόεδρος του 
Δημοτικού Συμβουλίου.
Θεσμικά Θέματα Οργάνωσης 
και Λειτουργίας Δήμων
Τέλος, ο Προεδρεύων σύμ-
βουλος κάλεσε το σύνολο 
των μελών του Δημοτικού 
Συμβουλίου να επικυρώσει 
με την ίδια διαδικασία την 
εκλογή του κ Διαμάντη Θε-
όδωρου ως Γραμματέα του 

Δημοτικού Συμβουλίου.
Κατά την ψηφοφορία που 
ακολούθησε ο κ. Διαμάντης 
Θεόδωρος συγκέντρωσε δε-
καοκτώ ψήφους, δηλαδή 
την απόλυτη πλειοψηφία 
του συνόλου των μελών του 
Δημοτικού Συμβουλίου και 
εξελέγη Γραμματέας του Δη-
μοτικού Συμβουλίου
Ο αρχηγός της ελάσσονος 
μειοψηφίας κ. Λεοντάρης 
Λεωνίδας ψήφισε λευκό.
Κατόπιν των ανωτέρω και 
μετά το πέρας της ανωτέρω 
διαδικασίας, ανακοινώθηκε 
από τον προεδρεύοντα η νέα 

σύνθεση του προεδρείου 

του δημοτικού συμβουλίου 

για το χρονικό διάστημα από 

02.01.2024 έως 30.06.2026, 

η οποία έχει ως εξής:

Πρόεδρος : Μανοπουλος 

Βασίλειος του Μιχαήλ

Αντιπρόεδρος : Κύρκος 

Χρήστος του Σπυρίδωνος

Γραμματέας : Διαμάντης 

Θεόδωρος του Ευαγγέ-

λου

Το Προεδρείο του Δήμου Βορείων Τζουμέρκων

Εντεταλμένη δημοτική σύμ-
βουλος σε θέματα Παιδείας 
& Πολιτισμού ορίστηκε από 
τον δήμαρχο Βορείων Τζου-
μέρκων Νίκο Βαΐτση η Ελισά-
βετ Μπούτσορα.
Σύμφωνα με την απόφαση, 
θα έχει την εποπτεία και 
ευθύνη των δράσεων του 
Δήμου σε θέματα Παιδείας 
και Δια βίου Μάθησης, τη 
μέριμνα όλων των θεμάτων 
πολιτιστικού και αθλητικού 
χαρακτήρα σε όλη την επι-
κράτεια του Δήμου και θα 
μεριμνά για την κατάρτιση 
και εκτέλεση προγράμματος 
πολιτιστικών και αθλητικών 
εκδηλώσεων σε συνεργασία 
με τον δήμαρχο, τους αντι-
δημάρχους, του δημοτικούς 
συμβούλους, τους συμβού-
λους και προέδρους των Δη-
μοτικών Κοινοτήτων και των 
πολιτιστικών συλλόγων του 
Δήμου.
Επίσης, θα μεριμνά για δρά-
σεις σχετικές με τη διάσωση, 
ανάδειξη και προβολή της 
πολιτιστικής κληρονομιάς, 
τη διοργάνωση συνεδρίων, 
ημερίδων, εκπαιδευτικών 
προγραμμάτων, φεστιβάλ, 
διαδημοτικών συνεργασιών 
και ανταλλαγών για θέματα 
που άπτονται του πολιτισμού 
και του αθλητισμού, και, τέ-
λος, θα έχει την ευθύνη της 
επαφής και συνεργασίας με 
τους συλλόγους της αποδη-
μίας.



ΣχόλιαΣχόλια ΑθλητικάΑθλητικά ΕιδήσειςΕιδήσεις
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ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ άμεσα Άτομα για εργασία σε ελληνικό 
εστιατόριο στην πόλη Reilingen (Ρειλινγκεν) στην Γερμα-
νία. Για Σέρβις κ κουζίνα για το Σέρβις απαιτείται γνώσεις 
γερμανικής γλώσσας.Πληροφορίες στα τηλέφωνα:
+49 176 45692845 & +491786297615

Η Ξενοδοχειακή μονάδα 
HORIZON BEACH RESORT 
στη Σταλίδα Χερσονήσου στη 
Κρήτη επιθυμεί  να στελεχώ-
σει με προσωπικό τα τμήμα-
τα του f&b Κουζινα, Εστιατό-
ριο,Bar,Snack Bar.

Παροχές
Οικονομικό πακέτο βάσει 

προσόντων
Διαμονή 

Διατροφή
Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν 
να επικοινωνήσουν και να μι-
λήσουν άμεσα με εκπρόσωπο 
της επιχείρησης στην ΑΡΤΑ.

ΤΗΛ  6946151454 
Κος ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

ΤΑΤΣΙΩΝΑΣ 

Τηλ 

2681061339 

6981901755

6989416244

ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ & DELIVERY

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ- ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ- ΠΩΛΗΣΕΙΣ- ΑΓΟΡΕΣ-ΕΡΓΑΣΙΑ

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ
ZHTEITAI

Από επιχείρηση cafe στο 
κέντρο της Άρτας 

ΝΕΟΣ - ΝΕΑ
για μπουφέ και service

ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ:

6944353528
ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ

Στείλτε τις μικρές σας 
αγγελίες για δημοσίευση με 

ένα mail στο apopsipressgr@
gmail.com

Σπύρος Τζίμας
Πτυχιούχος κλασικής φιλολογίας

Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων
Παραδίδονται μαθήματα

Γυμνασίου - Λυκείου

Τηλ. 697 0933 861

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΙΣΟΓΕΙΟΣ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 
(ΜΕ ΣΧΕΔΙΟ ΚΑΙ ΑΔΕΙΑ 30 ΕΤΩΝ)

70τ.μ Κατοικήσιμο με Τζάκι και Air Condition - Στρωμένο με πλακάκι.Γύρω 
γύρω 10 στρέμματα λιοστάσι με ελιές καρπίσιμες - 7 χλμ από το Μενίδι 

(Θάλασσα) και 20 χλμ από την πόλη της Άρτας -Σε πανοραμική θέση με θέα τον 
Αμβρακικό με μηδέν υγρασία (άσφαλτος δρόμος)- Κατάλληλο για εξοχικό,για 

λιοστάσι ή για μόνιμη κατοικία εντός οικισμού -Ανεξάρτητο,ήσυχο
Οικισμός Καστριώτισσα Μενιδίου Αιτ/νίας

50.000 € Συζητήσιμη
τηλ 6942227207 κος Κώστας

ΠΩΛΕΙΤΑΙΠΩΛΕΙΤΑΙ κατάστημα 200 τμ με ημιυπόγειο 
200 τμ με δικαίωμα οικοδομής άλλα 200 τμ για 
1ο όροφο μέσα σε οικόπεδα 600 τμ. Βρίσκεται 
στην επαρχιακή οδό Άρτας- Σαλαώρας 2ο χλμ 
στους Κωστακιούς. Τηλ.Επικ.  69369757646936975764

ENOIKIAZETAIENOIKIAZETAI
130τμ &υπογειο 100τμ
στο κέντρο της Άρτας

Τηλ.Επικ.  69369757646936975764
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